

ကန့်သတ်

တာချီလိတ်ခရိုင်ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

အခန်း(၁)

နိဒါန်းနှင့်ဒေသသမိုင်း

နိဒါန်း

၁။ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသည် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အောက်ရှိ ဌာနဖြစ်ပြီး တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး၊ ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေး၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ မူဝါဒများ အကောင်အထည်ဖော်ရေး၊ ကောင်းမွန်သော အုပ်ချုပ်ရေးစနစ် ဖော်ဆောင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့ဗဟိုပြု ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရေး ဟူသော ရည်မှန်းချက်တာဝန်များကို အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။

အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနတွင် တာဝန် ထမ်းဆောင် ကြသည့် အဆင့်ဆင့်သော အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများသည် ရုံးချုပ် အဆင့်မှအောက်ခြေ ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာအုပ်စု အဆင့်အထိ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ရုံးအဆင့်ဆင့်တွင် တာဝန် ထမ်းဆောင်ရပြီး နိုင်ငံတော်အုပ်ချုပ်ရေး ယန္တရားချောမွေ့စွာ လည်ပတ်ရေးတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဝန်ကြီးဌာန၏ ရည်မှန်းချက် တာဝန်များ၊ အခြားဝန်ကြီးဌာနမှ ပေးအပ်သော တာဝန်များနှင့် ဒေသန္တရ အစိုးရအဖွဲ့များမှ ပေးအပ်သော လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်နေကြရသည်ဖြစ်ရာ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ ပြုစု ထားရှိခြင်းသည် များစွာအရေးပါလာပါသည်။

ဒေသဆိုင်ရာအချက် အလက်များ ပြုစုခြင်းဖြင့် မိမိတို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာတွင် အထောက်အကူပြုသကဲ့သို့ အကြီးအကဲများ နယ်မြေသို့ကွင်းဆင်းရာတွင် နယ်မြေ၏

ကန့်သတ်

၂

အချက်အလက်များကိုလွယ်ကူစွာသိရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤစာအုပ်သည် တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ (၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ကုန်အထိအခြေအနေ)ကို သက်ဆိုင်ရာဌာနအသီးသီးမှ ပေးပို့သော ကိန်းဂဏန်းများနှင့် အညီ ပြုစုတင်ပြထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဒေသသမိုင်းအကျဉ်း

၂။ တာချီလိတ်ဟု နာမည်ခေါ်တွင်ခြင်းမှာ ယခုနယ်ခြားဖြစ် သောမယ်ဆိုင်ချောင်းအား ဖြတ်ကူးသည့်ရေဆိပ်တွင် မယ်ဇေလီ တစ်ပင်ရှိခဲ့သည်ကို အကြောင်းပြု၍ မယ်ဇေလီပင်ရေဆိပ်(သို့) တာခီလိတ် (သို့) တာချီလိတ်ဟု ကာလရွေ့လျားလာသည်နှင့်အမျှ အမည်တွင်ခဲ့ပါသည်။ ရှေးလူကြီးများထံမှတစ်ဆင့် လေ့လာမှတ်သား ကြားသိချက်များအရ လွန်ခဲ့သောနှစ်ပေါင်း(၁၅၀)ခန့်က တာချီလိတ် မြို့မအတွင်း၌ တလန်(သို့) တလွန်လူမျိုးများနေထိုင်ကြကြောင်း၊ မြန်မာမင်းများကယိုးဒယားကို တိုက်ခိုက်ရာ၌ စစ်ချီရာလမ်းကြောင်း တွင်ကျရောက်နေသဖြင့် မြို့ရွာများ ပျက်ကာ ယင်းလူမျိုးစုများသည် လည်းလောပြည်နှင့်ယိုးဒယားဘက်ကမ်းများသို့ပြောင်းရွှေ့ထွက်ပြေး ကြကြောင်း အဆိုရှိခဲ့ပါသည်။

နှောင်းခေတ်သမိုင်း၌ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်မတိုင်မီကာလ ဗြိတိသျှ အုပ်ချုပ်စဉ် တာချီလိတ်မြို့နယ်မှာ ကျိုင်းတုံစော်ဘွားကြီး ၏သား စစ်ကောင်းတိုင်း၏ ပဒေရာဇ်အုပ်ချုပ်မှုအောက်တွင်ရှိ ခဲ့ပါသည်။ ၁၉၂၇ခုနှစ်မှ တာချီလိတ်မြို့၌ အိမ်ခြေ ၄/၅ အိမ်ခန့်သာ ရှိခဲ့ပြီး ဟောင်လိတ်တွင် မြို့စားရုံးစိုက်ကြောင်း သိရှိရပါသည်။ ၁၉၆၃ခုနှစ် တွင် မြို့နေလူအိမ်များ စည်ကားတိုးတက်လာပြီး မြို့စားရုံးကို တာချီလိတ်မြို့သို့ ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ပါသည်။ ၁၉၆၂ခုနှစ်တွင် တော်လှန်ရေး

ကန့်သတ်

၃

ကောင်စီအစိုးရတက်ပြီး ၁၉၆၃ခုနှစ်မှစ၍ တာချီလိတ် မြို့နယ်တွင် နယ်ခြားခရိုင်ဝန်ရုံးစိုက်၍ ခေတ်သစ်အုပ်ချုပ်ရေးကို အစပြုခဲ့ပါသည်။

၁၉၆၃ခုနှစ် ၊ နယ်ခြားဒေသအုပ်ချုပ်မှုပုံစံအသစ်အရ မိုင်းဖြတ် မြို့အား တာချီလိတ်ခရိုင်အောက်သို့ ထည့်သွင်းဖွဲ့စည်း၍ နယ်ခြား မြို့ပိုင်ရုံးစိုက်ခဲ့ပါသည်။ ၁.၁၀.၁၉၆၅တွင် နယ်ခြားဒေသ ဖျက်သိမ်းပြီး ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ လွှဲပြောင်းပေး၍ အရပ်ဘက် မြို့ပိုင် အုပ်ချုပ်ခဲ့ပါသည်။ ၁၈.၉.၁၉၈၈ မှ ၁၉၉၂ခုနှစ်အထိ မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်စု အဖြစ် မိုင်းဖြတ်မြို့နယ် ၊ မိုင်းယောင်းမြို့နယ် ၊ တာချီလိတ်မြို့နယ် တို့ဖြင့် ဖွဲ့စည်းပါသည်။ ၁၉၉၃ မှ ၁၉၉၅ အထိ မိုင်းဖြတ်ခရိုင် ငြိမ်ဝပ်ပိပြားမှုတည်ဆောက်ရေးအဖွဲ့အဖြစ် တည်ရှိခဲ့ပြီး ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာန၏ ၁၉.၉.၁၉၉၅ ရက်စွဲပါအမိန့် ကြေငြာ စာအမှတ်၊ ၁ / ၅ / အထ(၂)အရ တာချီလိတ်မြို့နယ်အား တစ်မြို့နယ် တစ်ခရိုင်အဖြစ် ဖွဲ့စည်းသတ်မှတ်ခဲ့ပါသည်။ ဆက်လက်ပြီး ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ၂၂.၄.၂၀၀၂ ရက်စွဲပါစာအမှတ်၊ ၁၀၀/၂၂- ၃၁၈/ ဦး၁ ဖြင့် ကျိုင်းလပ် မြို့နယ်ခွဲအားလည်းကောင်း ၊ ၉.၈.၂၀၀၂ ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ ၁၀၀ / ၂၂ - ၃၃၀ / ဦး ၁ ဖြင့် တာလေမြို့နယ် ခွဲအား လည်းကောင်း တိုးမြှင့် ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါသည်။ တာချီလိတ်ခရိုင်တွင် မြို့နယ်တစ်မြို့နယ် ၊ မြို့နယ်ခွဲ(၂)ခု ၊ ရပ်ကွက် (၁၃)ရပ်ကွက် ၊ ကျေးရွာအုပ်စု (၁၃)အုပ်စု ၊ ကျေးရွာပေါင်း(၃၂၀)ရွာဖြင့် ဖွဲ့စည်းခဲ့ရာ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ကိုကို၏ ၂၈.၂.၂၀၁၃ တာချီလိတ်မြို့ ခရီးစဉ် လမ်းညွှန်မှာကြားချက် အရ ဟောင်လိတ် ကျေးရွာအုပ်စုအား ရပ်ကွက်အဖြစ်တိုးချဲ့ဖွဲ့စည်း ဆောင်ရွက်ခဲ့သဖြင့် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ၂၆.၁၁.၂၀၁၃ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာ စာအမှတ်၊ ၁၁၁၂/၂၀၁၃အရ တာချီလိတ် မြို့နယ်အား ရပ်ကွက်(၁၈) ရပ်ကွက် ၊ ကျေးရွာအုပ်စု (၁၃) အုပ်စု ၊ ကျေးရွာပေါင်း (၃၂၀)ရွာဖြင့်ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါသည်။ ၎င်းအပြင်

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၄

တာချီလိတ်ခရိုင်အား ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီး၏ ၁၇.၁.၂၀၁၄ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်၊ (၄၅/၂၀၁၄)ဖြင့် မိုင်းဖြတ်ခရိုင်အား ပယ်ဖျက်ပြီး မိုင်းဖြတ်မြို့နယ် ၊ မိုင်းယောင်းမြို့နယ် ၊ တာချီလိတ်မြို့နယ်တို့အား တာချီလိတ်ခရိုင် အဖြစ် ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါသည်။ တာချီလိတ်ခရိုင်အား တာချီလိတ် မြို့နယ်၊ မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်၊ မိုင်းယောင်းမြို့နယ် စသည့်မြို့နယ် (၃)မြို့နယ် ဖြင့်ဖွဲ့စည်းထားရှိခဲ့ရာမှ မိုင်းယောင်းမြို့နယ်အား ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာန၏ ၂၀၂၂ခုနှစ် ဧပြီလ (၃၀)ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၃၃၂/၂၀၂၂)အရ မိုင်းယောင်းခရိုင် အဖြစ် ပြင်ဆင်တိုးချဲ့ဖွဲ့စည်းခဲ့သဖြင့် လက်ရှိတွင် တာချီလိတ်ခရိုင်အား မြို့နယ်(၂)မြို့နယ်၊ မြို့(၄)မြို့၊ ရပ်ကွက်(၂၁)ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စု (၃၄)အုပ်စု၊ ကျေးရွာပေါင်း (၅၁၂) ရွာဖြင့်ဖွဲ့စည်းထားပါသည်။ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်မှ ၂၈-၁၂-၂၀၁၉ ရက်နေ့တွင် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးဌာန၏ အောက်သို့ ပြောင်းရွှေ့ ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၏ (၁၄-၇-၂၀၂၁)ရက်စွဲပါ အမိန့် ကြော်ငြာစာအမှတ် (၆၅၃/၂၀၂၁)အရ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနအား ပြည်ထောင်စုအစိုးရဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်မှ ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာနသို့ ပြောင်းရွှေ့ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါသည်။

အခန်း(၂)

ပထဝီဝင် အနေအထား

တည်နေရာအကျယ်အဝန်း

၃။ တာချီလိတ်ခရိုင်သည် မြောက်လတ္တီတွဒ် ၂၀ဒီဂရီ ၁၉မိနစ်နှင့် ၂၁ဒီဂရီ ၄၅မိနစ်ကြား အရှေ့လောင်ဂျီတွဒ် ၉၉ဒီဂရီ၃၄မိနစ် နှင့်

ကန့်သတ်

၅

၁၀၁ဒီဂရီ၁၀မိနစ်အကြားတွင် တည်ရှိပါသည်။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ဧရိယာအကျယ်အဝန်းမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်

စဉ်	မြို့နယ်အမည်	မြို့ဧရိယာ စတုရန်းမိုင်	ကျေးရွာအုပ်စုများ ဧရိယာ စတုရန်းမိုင်ပေါင်း	မြို့နယ်ဧရိယာ စတုရန်းမိုင်ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်မြို့နယ်	၁၃.၉၃၇	၁၃၇၁.၁၅၉	၁၃၈၅.၀၉၆
၂	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်	၀.၄၃၉	၇၉၆.၃၉	၇၉၆.၈၂၉
	ခရိုင်ချုပ်	၁၄.၃၇၆	၂၁၆၇.၅၄၉	၂၁၈၁.၉၂၅

နယ်နိမိတ်

၄။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ အရှေ့ဘက်တွင်လာအိုနိုင်ငံနှင့် တရုတ်နိုင်ငံ ၊ အနောက်ဘက်တွင် မိုင်းဆတ်ခရိုင်၊ အရှေ့တောင်နှင့် တောင်ဘက်တွင် ထိုင်းနိုင်ငံတို့နှင့် နယ်နိမိတ်ချင်းထိစပ်လျက်ရှိပါသည်။

မြေမျက်နှာသွင်ပြင်

၅။ တာချီလိတ်ခရိုင်သည် တောင်ခြေလွင်ပြင် အမျိုးအစားဖြစ်ပြီး မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်သည် တောင်ကုန်း၊ တောင်တန်းများ ထူထပ်ပေါများသည့် ဒေသဖြစ်ပါသည်။ မိုင်းယောင်းမြို့သည် တောင်ကုန်း ၊ တောင်တန်းများ ပေါများပြီး တောတောင်များ ၊ မြေပြန့်များ ၊ မြစ်ချောင်း ၊ အင်းအိုင်များဖြင့် ရောပြွန်း တည်ရှိနေပါသည်။

တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်း ထင်ရှားသည့် တောင်များ နှင့် မြစ်ချောင်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါ သည် -

တောင်များ

- (က) လွယ်စတုံတောင်၊အမြင့်ပေ(၃၀၀၀)ကျော်ခန့် ၊ တာချီလိတ်မြို့နယ်

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၆

- (ခ) လွယ်ဆီမိန်းတောင် ၊ အမြင့်ပေ(၅၀၀၀) ကျော်ခန့် ၊ တာချီလိတ်မြို့နယ်
- (ဂ) လွယ်ဆမ်မိန်းတောင် ၊ အမြင့်ပေ(၅၀၀၀) ကျော်ခန့် ၊ တာချီလိတ်မြို့နယ်
- (ဃ) လွယ်တုံးတောင်၊အမြင့်ပေ (၆၅၀၀)ကျော်ခန့် ၊ တာချီလိတ်မြို့နယ်
- (င) လွယ်တော်ခမ်းတောင်၊အမြင့်ပေ(၆၀၀၀) ကျော်ခန့် ၊ တာချီလိတ်မြို့နယ်
- (စ) လွယ်ပန်နောင်တောင်၊အမြင့်ပေ (၆၆၈၉)

ရေဆင်း

၆။ တာချီလိတ်ခရိုင်တွင် မြစ်ချောင်းများ ပေါများသည့် ဒေသ တစ်ခုဖြစ်ပြီးထင်ရှားသည့်မြစ်များမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည် -

- (က) **မဲခေါင်မြစ် ။** မဲခေါင်မြစ်သည် တရုတ်ပြည်၊ ယူနန် ပြည်နယ်စစ်ဆောင်ပန်နားဒေသမှ စီးဆင်းလာခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင်တာချီလိတ်ခရိုင်၊တာချီလိတ်မြို့နယ်၊ ကျိုင်းလပ်မြို့အတွင်းရှိ ကျခမ်းကျောက်ကျေးရွာ အုပ်စု ၊ မိုင်းပါလျှိုးကျေးရွာအုပ်စု နှင့်နမ့်ခင်းကျေးရွာ အုပ်စု၊ တာလေမြို့အတွင်းရှိ မိုင်းလင်း(အရှေ့)၊ မိုင်းလင်း(အနောက်) နားယောင်းကျေးရွာအုပ်စုများ တာချီလိတ်မြို့နယ် ၊ မိုင်းဖုန်း(က)ကျေးရွာအုပ်စု ဝမ်ပုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ဝမ်ပုံဆိပ်ကမ်းကို ဖြတ်သန်းပြီး ထိုင်းနိုင်ငံအတွင်းသို့ စီးဝင်သွားပါသည်။
- (ခ) **မယ်ဆိုင်ချောင်း ။** မယ်ဆိုင်ချောင်းသည် မိုင်းဆတ်ခရိုင် ၊ မိုင်းဆတ်မြို့နယ် မိုင်းတွမ်းဒေသ ၊ ဝမ်ဟိုကျေးရွာအနီးမှ မြစ်ဖျားခံလျက် စီးဆင်းလာပြီး

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

?

တာချီ လိတ်မြို့နယ် ၊ လွယ်တော်ခမ်းကျေးရွာအုပ်စု ၊ ပုန်းထွန်ရပ်ကွက် ၊ တာလော့ရပ်ကွက် ၊ မကာဟိုခမ်းရပ်ကွက် ၊ မယ်ခေါင်ရပ်ကွက် ၊ ရန်အောင်မြေ(၃) ရပ်ကွက်များအား ဖြတ်သန်းပြီး မယ်ဟုတ်ချောင်းနှင့် ပူးပေါင်းလျက် မဲခေါင်မြစ်အတွင်းသို့ စီးဝင်သော ချောင်းဖြစ်ပါသည်။

(ဂ) **မယ်ဟုတ်ချောင်း။** မယ်ဟုတ်ချောင်းသည် မိုင်းဆတ်မြို့နယ် ၊ မိုင်းခတ်မြို့နှင့် ကျိုင်းတုံမြို့မှ ၁၃မိုင်ခန့်ကွာဝေးသော မိုင်းခွန်နယ်မြေမှ မြစ်ဖျားခံလျက် စီးဆင်းလာပြီး တာချီလိတ်မြို့နယ်အတွင်း မိုင်းဟဲကျေးရွာအုပ်စု ၊ ဖန်မင်ကျေးရွာအုပ်စုများကို ဖြတ်သန်းလျက် မယ်ဆိုင်ချောင်းနှင့် ပူးပေါင်းပြီး မဲခေါင်မြစ်အတွင်းသို့ စီးဝင်သောချောင်းဖြစ်ပါသည်။

(ဃ) **နမ့်မွေချောင်း။** နမ့်မွေချောင်းသည်တာချီလိတ်မြို့နယ်၊ တာလေမြို့ ၊ မိုင်းလင်း(အရှေ့)ကျေးရွာအုပ်စုတွင် မြစ်ဖျားခံပြီး ကျိုင်းလပ်မြို့ ၊ နမ့်လင်းကျေးရွာအုပ်စုကို ဖြတ်သန်းလျက် မဲခေါင်မြစ်အတွင်း စီးဝင်သောချောင်းဖြစ်ပါသည်။

(င) **နမ့်လင်းချောင်း ။**နမ့်လင်းချောင်းသည် တာချီလိတ်မြို့နယ် ၊ တာလေမြို့ ၊ နားယောင်းကျေးရွာအုပ်စုနှင့် မိုင်းလင်းကျေး ရွာ(အနောက်)အုပ်စုများကို ဖြတ်သန်းစီးဆင်းပြီး နမ့်မွေချောင်းနှင့်ပူးပေါင်းလျက် မဲခေါင်မြစ်အတွင်းသို့ စီးဝင်သော ချောင်း ဖြစ်ပါသည်။

(စ) **နမ့်ဟချောင်း၊ဝမ်လုံချောင်း ။** ၎င်းချောင်းများမှ ကျိုင်းလပ်မြို့ ၊ ကျခမ်းကျောက် ကျေးရွာအုပ်စုအတွင်း

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၈

မြစ်ဖျားခံလျက် စီးဆင်းလာခဲ့ပြီး မဲခေါင်မြစ်အတွင်း စီးဆင်း သောချောင်းဖြစ်ပါသည်။

- (ဆ) မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်တွင်ထင်ရှားသော ချောင်းများမှာ နမ့်လုံချောင်း၊ တာမချောင်း၊ နမ့်ပန်ချောင်းဖြစ်ပြီး မိုင်းဖြတ်မြို့အနီးမှဖြတ်၍ မြောက်မှအရှေ့တောင် နှင့်တောင်သို့ စီးဆင်းပါသည်။
- (ဇ) မိုင်းယောင်းမြို့နယ်တွင် ထင်ရှားသော ချောင်းများမှာ နမ့်လွေချောင်းဖြစ်ပြီး မဲခေါင်မြစ်အတွင်းသို့ စီးဝင် လျက်ရှိပါသည်။

ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက်အမြင့်

၇။ တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်/ မြို့များ၏ ပင်လယ်ရေ မျက်နှာပြင် အထက်အမြင့်မှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အမြင့်(ပေ)
၁	တာချီလိတ်မြို့နယ်	၁၂၈၅
၂	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်	၁၅၀၁
၄	တာလေးမြို့	၁၄၁၇
၅	ကျိုင်းလပ်မြို့	၁၃၂၄
	ခရိုင်ချုပ်	၁၂၈၅

အခန်း(၃)

ရာသီဥတုနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်

ရာသီဥတု

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၉

၈။ တာချီလိတ်ခရိုင်သည် အေးသမိုင်းရာသီဥတုရှိပြီး အမြင့်ဆုံး အပူချိန် ၃၉ ဒီဂရီဖာရင်ဟိုက်နှင့် အနိမ့်ဆုံးအပူချိန်မှာ ၁၁ ဒီဂရီ ဖာရင်ဟိုက်ဖြစ်ပါသည်။ နှစ်အလိုက်ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သော မိုးရေချိန်နှင့် အပူချိန်မှာအောက်ဖော်ပြပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စ ဉ်	ခုနှစ်	မိုးရေချိန်		အပူချိန်	
		မိုးရွာ ရက်	စုစုပေါင်း မိုးရေချိန် (လက်မ)	နွေရာသီ (C')	ဆောင်းရာသီ (C')
				အမြင့်ဆုံး	အနိမ့်ဆုံး
၁	၂၀၁၉	၆၆	၃၈.၂၄	၃၉.၃၃	၁၅
၂	၂၀၂၀	၇၇	၅၃.၃၁	၄၀	၉
၃	၂၀၂၁	၈၉	၇၇.၃၄	၃၆	၁၀
၄	၂၀၂၂ (ဇူလိုင်)	၈၂	၇၆.၈	၃၉	၁၁

သဘာဝပေါက်ပင်များ

၉။ တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်း ပေါက်ရောက်သည့် သဘာဝပေါက်ပင်များမှာ ကျွန်း၊ ပိတောက်၊ ပျဉ်းကတိုး၊ သင်္ကန်း၊ အင်ကြင်း၊ ယင်းတိုက်၊ ထောက်ကြန့်၊ နလင်ကျော်၊ ယင်းမာ၊ သစ်ဦး၊ စကားဝါ၊ ကညင်၊ ကုက္ကိုလ်၊ သပြေ၊ အုန်း၊ နဘဲ၊ သစ်မကျီး နှင့် ထိန်ပင်များ ပေါက်ရောက်လျက်ရှိပါသည်။ ၎င်းအပြင် အခြားပေါက်ရောက်သော အပင်များမှာ ဝါးဖြူ၊ ဝါးနွယ်၊ ကြိမ်စို၊ စောင်းပလွေ၊ ဂျာမဏီပင်များပေါက်ရောက်ကြပါသည်။

ကန့်သတ်

တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ

၁၀။ တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်းတွေ့ရှိရသောတောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ မှာ ကျား ၊ ကျားသစ် ၊ တောဝက် ၊ ဝက်ဝံ ၊ မျောက်အမျိုးမျိုး ၊ ဂျီ ၊ ဆတ် ၊ တောင်ဆိတ် ၊ တောဆိတ် ၊ တောကြောင် ၊ သင်းခွေချပ် ၊ ကြောင်မင်း ၊ မြွေအမျိုးမျိုး ၊ ပဒပ် ၊ ဖွတ် ၊ ခွေးအ ၊ တောခွေး ၊ သစ်တောက်ငှက် ၊ တော ဝက်ဖြူတို့ ဖြစ်ပါသည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်လက်ရှိအခြေအနေ

၁၁။ တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်း သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှုမှာ(၉%)ရှိပါ သည်။ ၎င်းအနက်မှ ကြိုးဝိုင်း(၄%)နှင့်ကြိုးပြင်(၅%)ဖုံးလွှမ်းလျက်ရှိ ပါသည်။ လူဦးရေတိုးပွားလာသည်နှင့်အမျှ ခရိုင်အတွင်းရှိမြို့နယ်များမှ တောင်ယာခုတ်ခြင်း ၊ ရွှေ့ပြောင်းတောင်ယာ စိုက်ပျိုးရာတွင် တောမီးရှို့ခြင်းများကြောင့် သစ်တောဧရိယာ အနည်းငယ်ခန့်ပျက်စီး လျက်ရှိပါသည်။ ခရိုင်အတွင်း မြစ်ချောင်းများဖြတ်သန်းစီးဆင်းသဖြင့် သစ်တောသစ်ပင်များစိမ်းလန်းစိုပြေလျက်ရှိပါသည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ

၁၂။ တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်း သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးလုပ်ငန်းများအနေဖြင့် ကြိုးဝိုင်းသစ်တော(၉၅၂၉၀)ဧကနှင့် ကြိုးပြင်သစ်တော(၁၄၁၈၅၅)ဧက၊ ပါဆာသဘာဝထိန်းသိမ်းရေး နယ်မြေ(၁၈၉၁၀)ဧက ထိန်းသိမ်းလျက်ရှိပါသည်။ ထို့အပြင် တစ်အိမ် ထောင်လျှင်ကျွန်း(၃)ပင်နှုန်း၊ သစ်မာ(၂၀)ပင်နှုန်းစိုက်ပျိုးမှုမှာ ကျွန်း

ကန့်သတ်

၁၁

(၆၃၀၈၀)ပင်နှင့် သစ်မာ(၁၄၀၀၀)ပင်စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ ကျေးရွာ ထင်းစိုက်ခင်း(၁၄)ဧကကိုလည်းစိုက်ပျိုးထိန်းသိမ်းလျက်ရှိပါသည်။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်မှု

၁၃။ တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်းတစ်ခါတစ်ရံ မုန်တိုင်းအဖျားအနား တိုက်ခတ်ခံရခြင်း၊မြစ်ရေကြီးခြင်းကြောင့်တာတမံများကျိုးပေါက်ခြင်း နှင့် ပေါ့ဆမှုကြောင့်မီးလောင်ခြင်းခံရလေ့ရှိပါသည်။ ခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များတွင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များဖြစ်သည့် ရေဘေး ၊ လေဘေး ၊ ငလျင်ဘေး ၊ မီးဘေးအန္တရာယ်များ တစ်ခါတစ်ရံ ကျရောက်ခဲ့ပါသည်။ဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်မှုကြောင့်ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုအခြေအနေမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အမည်	ဖြစ်ပွားကြိမ်	သေ/ပျောက်ဦးရေ	အဆောက်အဦ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု	ဆုံးရှုံးမှုတန်ဖိုး (ကျပ်သန်း)
၁	လေဘေး	၅	-	၃၃	၃၁.၈၄
၂	မိုးကြိုးဘေး	-	-	-	-
၃	ငလျင်ဘေး	၁	-	-	-
၄	မီးဘေး	၃	-	၃	၄၀.၀၀
၅	ရေဘေး	၅	-	၃၆	၁၈
	ခရိုင်ချုပ်	၁၄	-	၇၂	၈၉.၈၄

ကန့်သတ်

၁၂

အခန်း(၄)

လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

နေထိုင်သည့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ

၁၄။ တာချီလိတ်ခရိုင်တွင် နေထိုင်ကြသော တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	လူမျိုးစု	ဦးရေ	ခရိုင်လူဦးရေ	ခရိုင်လူဦးရေရာခိုင်နှုန်း
၁	ကချင်	၁၂၉၁	၁၇၉၈၃၇	၀.၇၁
၂	ကယား	၁၂၆	၁၇၉၈၃၇	၀.၀၇
၃	ကရင်	၃၉၄	၁၇၉၈၃၇	၀.၂၁
၄	ချင်း	၃၉၇	၁၇၉၈၃၇	၀.၂၂
၅	ဗမာ	၁၈၇၁၆	၁၇၉၈၃၇	၁၀.၄၀
၆	မွန်	၉၁	၁၇၉၈၃၇	၀.၀၅
၇	ရခိုင်	၄၃၇	၁၇၉၈၃၇	၀.၂၄
၈	ရှမ်း	၈၂၈၁၉	၁၇၉၈၃၇	၄၆.၀၅
၉	အင်းသား	၁၃၁	၁၇၉၈၃၇	၀.၀၇
၁၀	ဓနု	၇၀	၁၇၉၈၃၇	၀.၀၃
၁၁	ပအိုဝ်း	၁၁၀	၁၇၉၈၃၇	၀.၀၆
၁၂	ကိုးကန့်	၁၈၃	၁၇၉၈၃၇	၀.၀၈
၁၃	လီရှော	၁၆၀	၁၇၉၈၃၇	၀.၀၈
၁၄	ပလောင်	၃၆၀၃	၁၇၉၈၃၇	၂.၅၅
၁၅	အာခါ	၃၀၃၅၂	၁၇၉၈၃၇	၁၆.၈၇
၁၆	လားဟူ	၃၇၆၂၆	၁၇၉၈၃၇	၂၀.၉၂

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၁၃

၁၇	လီဆူး	၁၁၁	၁၇၉၈၃၇	၀.၀၆
၁၈	ကယန်း	၄၀	၁၇၉၈၃၇	၀.၀၂
၁၉	'ဝ' လွယ်လ	၅၉၈	၁၇၉၈၃၇	၀.၃၃
၂၀	အင်	၄၂၁	၁၇၉၈၃၇	၀.၂၃
၂၁	မုန်ဝန်း	၁၉	၁၇၉၈၃၇	၀.၀၁
၂၂	ရဝမ်	၈	၁၇၉၈၃၇	၀.၀၁
၂၃	အခြား	၆၇၇	၁၇၉၈၃၇	၀.၃၇၆
ခရိုင်ချုပ်		၁၇၉၃၈၀		၉၉.၇၄

ကန့်သတ်
၁၄

အိမ်ခြေ၊ အိမ်ထောင်စု၊ လူဦးရေ

၁၅။ တာချီလိတ် ခရိုင်၏ ၂၀၂၂ ခုနှစ် မေလကုန်အထိ လူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-
(က) အိမ်ခြေ၊ အိမ်ထောင်စု

စဉ်	မြို့နယ်	အကြောင်းအရာ	အိမ်ခြေ	အိမ်ထောင်စု	ရပ်ကွက်	ကျေးရွာအုပ်စု	ကျေးရွာ
၁	တာချီလိတ်	မြို့နေ	၁၁၃၃၃	၁၁၅၈၇	၁၈	-	-
		ကျေးလက်နေ	၁၇၆၅၃	၁၇၈၃၅	-	၁၃	၃၂၀
	ပေါင်း		၂၈၉၈၆	၂၉၄၂၂	၁၈	၁၃	၃၂၀
၂	မိုင်းဖြတ်	မြို့နေ	၁၁၇၇	၁၁၇၁	၃	-	-
		ကျေးလက်နေ	၄၇၀၈	၄၇၉၂	-	၂၁	၁၃၀
	ပေါင်း		၅၈၈၅	၅၉၆၃	၃	၂၁	၁၃၀
ခရိုင်ချုပ်		မြို့နေ	၁၂၅၁၀	၁၂၇၅၈	၂၁	-	-
		ကျေးလက်နေ	၂၂၃၆၁	၂၂၆၂၇	-	၃၄	၄၅၀
		ပေါင်း	၃၄၈၇၁	၃၅၃၈၅	၂၁	၃၄	၄၅၀

ကန့်သတ် ၁၅

(ခ) လူဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ်	အကြောင်းအရာ	အသက်(၁၈)နှစ်အထက်			အသက်(၁၈)နှစ်အောက်			စုစုပေါင်း		
			ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	မြို့နေ	၁၇၇၃၈	၁၉၁၂၅	၃၆၈၆၃	၈၆၉၃	၉၆၂၅	၁၈၃၁၈	၂၆၄၃၁	၂၈၇၅၀	၅၅၁၈၁
		ကျေးလက်နေ	၂၈၇၂၁	၂၉၃၅၇	၅၈၀၇၈	၁၇၃၆၃	၁၇၃၄၃	၃၄၇၀၆	၄၆၀၈၄	၄၆၇၀၀	၉၂၇၈၄
		ပေါင်း	၄၆၄၅၉	၄၈၄၈၂	၉၄၉၄၁	၂၆၀၅၆	၂၆၉၆၈	၅၃၀၂၄	၇၂၅၁၅	၇၅၄၅၀	၁၄၇၉၆၅
၂	မိုင်းဖြတ်	မြို့နေ	၂၂၈၀	၂၃၈၁	၄၆၆၁	၆၉၂	၇၆၅	၁၄၅၇	၂၉၇၂	၃၁၄၆	၆၁၁၈
		ကျေးလက်နေ	၈၀၆၉	၇၈၆၉	၁၅၉၃၈	၅၀၀၆	၄၈၁၀	၉၈၁၆	၁၃၀၇၅	၁၂၆၇၉	၂၅၇၅၄
		ပေါင်း	၁၀၃၄၉	၁၀၂၅၀	၂၀၅၉၉	၅၆၉၈	၅၅၇၅	၁၁၂၇၃	၁၆၀၄၇	၁၅၈၂၅	၃၁၈၇၂
ခရိုင်ချုပ်	မြို့နေ	၂၀၀၁၈	၂၁၅၀၆	၄၁၅၂၄	၉၃၈၅	၁၀၃၉၀	၁၉၇၇၅	၂၉၄၀၃	၃၁၈၉၆	၆၁၂၉၉	
	ကျေးလက်နေ	၃၆၇၉၀	၃၇၂၂၆	၇၄၀၁၆	၂၂၃၆၉	၂၂၁၅၃	၄၄၅၂၂	၅၉၁၅၉	၅၉၃၇၉	၁၁၈၅၃၈	
	ပေါင်း	၅၆၈၀၈	၅၈၇၂၃	၁၁၅၅၃၀	၃၁၇၅၄	၃၂၅၄၃	၆၄၂၉၇	၈၈၅၆၂	၉၁၂၇၅	၁၇၉၈၃၇	

ကန့်သတ်
၁၆

လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်ကျား/မအချိုး

၁၆။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့် ကျား/ မ အချိုးမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

(က) **လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့် ကျား/မအချိုး**

စဉ်	မြို့နယ်	ယခင်နှစ် လူဦးရေ	ယခုနှစ် လူဦးရေ	တိုးလာ ဦးရေ	တိုး နှုန်း	ကျား/မအချိုး		
						ကျား	မ	အချိုး
၁	တာချီလိတ်	၁၄၆၃၁၀	၁၄၇၉၆၅	၁၆၅၅	၁.၁၃	၇၂၅၁၅	၇၅၄၅၀	၁:၁
၂	မိုင်းဖြတ်	၃၁၈၈၂	၃၁၈၇၂	၆၆	၀.၂	၁၆၀၄၇	၁၅၈၂၅	၁:၁
ခရိုင်ချုပ်		၂၄၅၆၃၉	၁၇၉၈၃၇	၁၇၂၁	၀.၉၆	၈၈၅၆၂	၉၁၂၇၅	၁:၁

(ခ) **မွေးဖွား၊ သေဆုံးနှုန်း၊ ပြောင်းဝင်၊ ပြောင်းထွက်လူဦးရေ**

စဉ်	မြို့နယ်	မူလ လူဦးရေ	မွေးဖွား ဦးရေ	သေဆုံး ဦးရေ	ပြောင်းဝင် ဦးရေ	ပြောင်း ထွက် ဦးရေ	လက်ရှိ လူဦးရေ
၁	တာချီလိတ်	၁၄၆၃၁၀	၈၂၁	၂၃၈	၁၅၆၈	၄၈၇	၁၄၉၆၅
၂	မိုင်းဖြတ်	၃၁၈၈၂	၂၂	၃၁	၄၄	၄၅	၃၁၈၇၂
ခရိုင်ချုပ်		၁၇၈၁၉၂	၈၃၄	၂၆၉	၁၆၁၂	၅၃၂	၁၇၉၈၃၇

ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာအလိုက် လူဦးရေ

၁၇။ တာချီလိတ်ခရိုင်တွင် နေထိုင်ကြသူများ၏ ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ အလိုက် လူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	ဗုဒ္ဓ ဘာသာ	ခရစ်ယာန်	ဟိန္ဒူ ဘာသာ	အစ္စလာမ် ဘာသာ	နတ်	အခြား	ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၉၅၅၃၈	၄၉၆၈၀	၂၁၇	၃၃၈	၁၆၀၆	၅၈၆	၁၄၇၉၆၅

ကန့်သတ်

၁၇

၂	မိုင်းဖြတ်	၁၇၆၇၂	၁၂၉၇၄	-	-	၁၂၂၆	-	၃၁၈၇၂
	ခရိုင်ချုပ်	၁၁၃၂၁၀	၆၂၆၅၄	၂၁၇	၃၃၈	၂၈၃၂	၅၈၆	၁၇၉၈၃၇

နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်မှု

၁၈။ တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်း နိုင်ငံခြားသားများ နေထိုင်သူ ဦးရေ မှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	နိုင်ငံခြားသားများ						
		တရုတ်	အိန္ဒိယ	ပါကစ္စတန်	ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်	နီပေါ	အခြား	ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၃၃၈	၃၁	-	-	၁၄	၃၆	၄၁၉
၂	မိုင်းဖြတ်	၃၄	-	-	-	၄	-	၃၈
	ခရိုင်ချုပ်	၃၇၂	၃၁	-	-	၁၈	၃၆	၄၅၇

အခန်း(၅)

အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေဖွဲ့စည်းမှု

၁၉။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေဖွဲ့စည်းမှုမှာအောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	မြို့နယ်	မြို့	ရပ်ကွက်	ကျေးရွာအုပ်စု	ကျေးရွာ
၁	တာချီလိတ်	၃	၁၈	၁၃	၃၂၀

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၁၈

၂	မိုင်းဖြတ်	၁	၃	၂၁	၁၉၂
ခရိုင်ချုပ်		၄	၂၁	၃၄	၅၁၂

အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများ

၂၀။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ မြို့နယ်၊ မြို့နှင့် ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	ခရိုင်/ မြို့နယ်	အုပ်ချုပ်ရေးမှူး အမည်	မြို့နယ် ရုံး	မြို့ ရုံး	ရပ်ကွက် ရုံးပေါင်း	ကျေးရွာ အုပ်စု ရုံးပေါင်း
၁	တာချီလိတ်ခရိုင်	ဦးမြင့်နိုင်	၃	၃	၃၁	၄၆
၂	တာချီလိတ်မြို့နယ်	ဦးတင်ဦးကျော်	၁	၂	၁၈	၁၃
၃	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်	ဦးညီညီအောင်	၁	-	၃	၂၁
ခရိုင်ချုပ်			၅	၅	၅၂	၈၀

ကန့်သတ် ၁၉

ဌာနဆိုင်ရာရုံးများနှင့် ဝန်ထမ်းအင်အားစာရင်း

၂၁။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ဌာနဆိုင်ရာရုံးများနှင့် ဝန်ထမ်းအင်အားစာရင်းမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	ဌာနဆိုင်ရာအမည်	ခွင့် ပြု			ခန့်ထား			လစ်လပ်		
		အရာရှိ အဆင့်	အခြား အဆင့်	ပေါင်း	အရာရှိ အဆင့်	အခြား အဆင့်	ပေါင်း	အရာ ရှိအဆင့်	အခြား အဆင့်	ပေါင်း
၁	ခရိုင်အထွေထွေအုပ် ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန	၈	၅၂	၆၀	၅	၃၃	၃၈	၃	၁၉	၂၂
၂	ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့	၂၅	၁၄၁	၁၆၆	၁၄	၄၁	၅၅	၁၁	၁၀	၁၁
၃	ခရိုင်လဝက	၅	၁၁	၁၆	၄	၁၁	၁၅	၁	-	၁
၄	ခရိုင်ဥပဒေ	၄	၈	၁၂	၃	၄	၇	၁	၄	၅
၅	ခရိုင်စီမံကိန်း	၆	၁၂	၁၈	၅	၃	၈	၁	၉	၁၀
၆	နကသ	၂	၁၈	၂၀	၃	၁၀	၁၃	-၁	၈	၇
၇	ရေကြောင်းရဲတပ်ဖွဲ့	၂၈	၆၁၃	၆၄၁	၂၂	၄၄	၆၆	၆	၅၆၉	၅၇၅
၈	ခရိုင်တရားရုံး	၄	၁၄	၁၈	၂	၆	၈	၂	၈	၁၀
၉	ခရိုင်စာရင်းရုံး	၃	၇	၁၀	၂	၇	၉	၁	-	၁

ကန့်သတ် ၂၀

စဉ်	ဌာနဆိုင်ရာအမည်	ခွင့် ပြု			ခန့်ထား			လစ်လပ်		
		အရာရှိ အဆင့်	အခြား အဆင့်	ပေါင်း	အရာရှိ အဆင့်	အခြား အဆင့်	ပေါင်း	အရာ ရှိအဆင့်	အခြား အဆင့်	ပေါင်း
၁၀	ခရိုင်ကျေးလက်	၄	၂၀	၂၄	၃	၇	၁၀	၁	၁၃	၁၄
၁၁	ခရိုင်ဖွံ့ဖြိုးမှုကြီးကြပ်ရေး	၃	၃၀	၃၃	၃	၆	၉	-	၂၄	၂၄
၁၂	ခရိုင်မွေး/ကု	၁	၂	၃	၁	၁	၂	-	၁	၁
၁၃	ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေး	၅	၂၇	၃၂	၅	၁၀	၁၅	-	၁၅	၁၅
၁၄	ခရိုင်လယ်/ အင်း	၂	၈	၁၀	၁	၄	၅	၁	၄	၅
၁၅	ခရိုင်သစ်တော	၂	၂၄	၂၆	၁	၁၀	၁၁	၁	၁၄	၁၅
၁၆	ခရိုင်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်	၅	၅၃	၅၈	၁	၂	၃	၄	၅၁	၅၅
၁၇	ခရိုင်လမ်းဦးစီး	၁	၁၂	၁၃	၁	၁၀	၁၁	-	၂	၂
၁၈	ခရိုင်ကျေးလက်လမ်းဦးစီး	၁	၁၀	၁၁	၁	၃	၄	-	၇	၇
၁၉	ခရိုင်အား/ကာ	၂	၅	၇	၁	၂	၃	၁	၃	၄
၂၀	ခရိုင်ကုသရေး	၂၉	၁၇၂	၂၀၁	၂၅	၁၃၁	၁၅၆	၄	၄၁	၄၅
၂၁	ခရိုင်ပညာရေး	၁၈	၅၉	၇၇	၅	၄	၉	၁၃	၅၅	၆၈

ကန့်သတ်

ကန့်သတ် ၂၁

စဉ်	ဌာနဆိုင်ရာအမည်	ခွင့် ပြု			ခန့်ထား			လစ်လပ်		
		အရာရှိ အဆင့်	အခြား အဆင့်	ပေါင်း	အရာရှိ အဆင့်	အခြား အဆင့်	ပေါင်း	အရာ ရှိအဆင့်	အခြား အဆင့်	ပေါင်း
၂၂	မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်	၃	၁၄	၁၇	၁	၅	၆	၂	၉	၁၁
၂၃	ခရိုင်လူမှုဝန်ထမ်း	၃	၁၄	၁၇	၁	၅	၆	၂	၉	၁၁
၂၄	ခရိုင်ပို့/ဆက်	၁	၁၃	၁၄	၁	၇	၈	-	၆	၆
၂၅	ခရိုင်ကညန	၃	၃၉	၄၂	၁	၁၉	၂၀	၂	၂၀	၂၂
၂၆	ခရိုင်အာမခံ	၂	၉	၁၁	-	၆	၆	၂	၃	၅
၂၇	ခရိုင်ပြန်/ဆက်	၁	၁၄	၁၅	၁	၆	၇	-	၈	၈
၂၈	ခရိုင်မီးသတ်	၁၁	၄၉	၆၀	၅	၁၅	၂၀	၆	၃၄	၄၀
၂၉	ခရိုင်သာသနာရေး	၂	၁၃	၁၅	၂	၃	၅	-	၁၀	၁၀
၃၀	ခရိုင်ငါးလုပ်ငန်း	၁	၅	၆	၁	၃	၄	-	၂	၂
၃၁	ခရိုင်ကော်မရှင်	၂	၅	၇	၂	၂	၄	-	၃	၃
၃၂	ဆက်သွယ်ရေး	-	၂၅	၂၅	-	၂၄	၂၄	-	၁	၁
၃၃	အမှတ်(၂)သတ္တုလုပ်ငန်း	၃	၁၅	၁၈	၁	၂	၃	၂	၁၃	၁၅
ခရိုင်ချုပ်		၁၉၁	၁၅၄၂	၁၇၃၃	၁၂၇	၄၇၀	၅၉၇	၆၄	၁၀၇၀	၁၁၃၄

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၂၂

တရားစီရင်ရေး

၂၂။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ခုနှစ် နှင့် ၂၀၂၁-၂၀၂၂ ခုနှစ်တွင် တရားစီရင်ရေး ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေမှာ အောက်ပါ အတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) အမှုကြီး(၁၀)မျိုး

စဉ်	အမှုအမျိုးအစား	၂၀၂၀-၂၀၂၁ ခုနှစ်				၂၀၂၀-၂၀၂၂ ခုနှစ်			
		ဖြစ်ပွားမှု	စွဲဆိုမှု	ပိတ်သိမ်းမှု	လက်ကျန်မှု	ဖြစ်ပွားမှု	စွဲဆိုမှု	ပိတ်သိမ်းမှု	လက်ကျန်မှု
၁	လူသတ်မှု	၁၆	၁၀	၃	၃	၁၄	၅	-	၉
၂	ဓားမြမှု	-	-	-	-	-	-	-	-
၃	လုယက်မှု	-	-	-	-	၃	၁	-	၂
၄	ပြန်ပေးဆွဲမှု	၁	၁	-	-	၁	၁	-	-
၅	မုဒိန်းမှု	၂	၂	-	-	-	-	-	-
၆	ဖောက်ထွင်းမှု	-	-	-	-	၁	၁	-	-
၇	တိရစ္ဆာန်ခိုးမှု	-	-	-	-	-	-	-	-
၈	နိုင်ငံတော် ပုန်ကန်မှု	-	-	-	-	-	-	-	-
၉	လက်နက် အရေးပေါ်မှု	-	-	-	-	-	-	-	-
၁၀	မတရားအသင်း	-	-	-	-	-	-	-	-
စုစုပေါင်း		၁၉	၁၃	၃	၃	၁၉	၈	-	၁၁

ကန့်သတ်

၂၃

(ခ) အခြားအမှု(၁၀)မျိုး

စဉ်	အမှုအမျိုးအစား	၂၀၂၀-၂၀၂၁ ခုနှစ်				၂၀၂၁-၂၀၂၂ ခုနှစ်			
		ဖြစ်ပွားမှု	စွဲဆိုမှု	ပိတ်သိမ်းမှု	လက်ကျန်မှု	ဖြစ်ပွားမှု	စွဲဆိုမှု	ပိတ်သိမ်းမှု	လက်ကျန်မှု
၁	ဖိ(၁)	၈	၇	-	၁	-	-	-	-
၂	ခိုး(စက်ဘီး)	-	-	-	-	-	-	-	-
၃	ခိုး(နှိုက်)	-	-	-	-	-	-	-	-
၄	ခိုး(၃၈၂)	၄	၄	-	-	၁	၁	-	-
၅	ခိုး(ဆိုင်ကယ်)	၁၀	၇	၁	၂	၆	၂	-	၄
၆	ခိုး(ယာဉ်)	-	-	-	-	-	-	-	-
၇	ခိုး(ရိုးရိုး)	၈	၄	-	၄	၄	၃	-	၁
၈	နာကျင်(ရိုးရိုး)	၁၂	၁၂	-	-	-	-	-	-
၉	နာကျင်(ယာဉ်)	၃၂	၁၂	၁၇	၃	၃၅	၁၀	၇	၁၈
၁၀	ကျန်အခြား	၃၁၅	၂၆၃	၁၅	၃၇	၂၀၇	၁၅၂	၂	၅၃
စုစုပေါင်း		၃၈၉	၃၀၉	၃၃	၄၇	၂၅၃	၁၆၈	၉	၇၆

(ဂ) ကြိုတင်ကာကွယ်မှု(၁၁)မျိုး

စဉ်	အမှု အမျိုးအစား	၂၀၂၀-၂၀၂၁ ခုနှစ်				၂၀၂၀-၂၀၂၁ ခုနှစ်			
		ဖြစ်ပွားမှု	စွဲဆိုမှု	ပိတ်သိမ်းမှု	လက်ကျန်မှု	ဖြစ်ပွားမှု	စွဲဆိုမှု	ပိတ်သိမ်းမှု	လက်ကျန်မှု
၁	လက်နက်ပုန်း	၂၅	၂၅	-	-	၂၁	၁၈	-	၃

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၂၄

၂	လောင်းကစား	၅	၅	-	-	၃	၂	-	၁
၃	ပြည့်တန်ဆာ	-	-	-	-	-	-	-	-
၄	မူးယစ်	၁၃၅	၁၃၁	-	၄	၁၀၁	၇၇	-	၂၄
၅	ခြေချုပ်/ ခံဝန်	၄၈	၄၈	-	-	၅၈	၅၈	-	-
၆	ကျင့် ၅၄/ ၅၅	၁၆	၁၆	-	-	၃၄	၂၉	-	၅
၇	ရဲဘက်	-	-	-	-	-	-	-	-
၈	အရေးပေါ် ၅(၃၁)	-	-	-	-	-	-	-	-
၉	ဗွီဒီယို	-	-	-	-	-	-	-	-
၁၀	ယစ်မျိုး	-	-	-	-	၁	၁	-	-
၁၁	မော်တော်ယာဉ် ဥပဒေ	-	-	-	-	-	-	-	-
စုစုပေါင်း		၂၂၉	၂၂၅	-	၄	၂၁၈	၁၈၅	-	၃၃

ကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေး

၂၃။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ လုံခြုံရေးဖြန့်ချိထားရှိမှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါ အတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်/ တပ်မ/ တပ်ရင်း/ တပ်ခွဲ/ တပ်ဖွဲ့

စဉ်	မြို့နယ်	ဌာနချုပ်	စစ်ဗျူဟာ	တပ်ရင်း	တပ်ခွဲ	တပ်ဖွဲ့	မှတ်ချက်
၁	တာချီလိတ်	-	၁	၈	-	-	
၂	မိုင်းဖြတ်	၁	-	၅	၁	၇	
ခရိုင်ချုပ်		၁	၁	၁၃	၁	၇	

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၂၅

(ခ) ရဲတပ်ဖွဲ့ တပ်ဖြန့်အင်အား

စဉ်	ခရိုင်/ မြို့နယ်	အဆင့်	အင်အား		
			အရာရှိ အဆင့်	အခြား အဆင့်	စုစုပေါင်း
၁	တာချီလိတ်ခရိုင်		၁၅	၃၂	၄၇
၂	တာချီလိတ်မြို့နယ်		၃၉	၁၃၁	၁၇၀
၃	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်		၃	၁၆	၁၉
ခရိုင်ချုပ်			၅၇	၁၇၉	၂၃၆

(ဂ) ရဲတပ်ဖွဲ့ နှင့် လူဦးရေအချိုး

စဉ်	မြို့နယ်	မြို့နယ် လူဦးရေ	တပ်ဖွဲ့ဝင် ဦးရေ	အချိုး
၁	တာချီလိတ်	၁၄၇၉၆၅	၁၇၀	၁:၈၇၀

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်
၂၆

၂	မိုင်းဖြတ်	၃၁၈၇၂	၁၉	၁:၁၆၈၉
ခရိုင်ချုပ်		၁၇၉၈၃၇	၁၈၉	၁:၉၅၁

(ဃ) မီးသတ်အင်အားနှင့် မီးသတ်ယာဉ်

စဉ်	မြို့နယ်	စခန်းအရေအတွက်	လူအင်အား			စက်ကိရိယာအင်အား			
			သ နွေအင်အား	အရန်အင်အား	စုစုပေါင်း	မီးသတ်ယာဉ်	ရေသယ်ယာဉ်	အထောက် အကူပြု ယာဉ်	အပေါ့စားစက်
၁	တာချီလိတ်	၅	၃၅	၁၈၂၃	၂၀၇၇	၁၀	၄	-	၁၁
၂	မိုင်းဖြတ်	၁	၂၁	၁၈၇	၂၀၈	၂	၁	၁	၂
	ခရိုင်ချုပ်	၆	၅၆	၂၀၁၀	၂၂၈၅	၁၂	၅	၁	၁၃

(င) ပြည်သူ့စစ်အင်အား

စဉ်	မြို့နယ်	ပြည်သူ့စစ်	အင်အား
-----	----------	------------	--------

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၂၇

		တပ်ဖွဲ့ပေါင်း	
၁	တာချီလိတ်	၂၂	၁၅၃၁
၂	မိုင်းဖြတ်	၁	၇၅၀
ခရိုင်ချုပ်		၂၃	၂၂၈၁

နယ်မြေအခြေအနေ

၂၄။ တာချီလိတ်ခရိုင်သည် အညိုရောင်နယ်မြေဖြစ်ပြီး နယ်မြေ တည်ငြိမ် အေးချမ်းလျက်ရှိပါသည်။

ငြိမ်းချမ်းရေးအဖွဲ့အစည်းများ/ အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ အခြေအနေ

၂၅။ တာချီလိတ်ခရိုင်တွင် ငြိမ်းချမ်းရေးအဖွဲ့အစည်းများ/ အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများအခြေအနေမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါ သည်-

စဉ်	မြို့နယ်	ငြိမ်းချမ်းရေး အဖွဲ့အစည်း	သောင်းကျန်းသူ အဖွဲ့အစည်း
၁	တာချီလိတ်	၁	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၁	-

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၂၈

၂၆။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များအား အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများ ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်မှု

တာချီလိတ်ခရိုင်/ မြို့နယ်/ ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများအား ညွှန်ကြားချက်နှင့်အညီ ဖွဲ့စည်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

(ခ) ခရိုင်အတွင်းဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ်	ကျား	မ	ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၄၆၄၅၉	၄၈၄၈၂	၉၄၉၄၁
၂	မိုင်းဖြတ်	၁၀၃၄၉	၁၀၂၅၀	၂၀၅၉၉
ခရိုင်ချုပ်		၅၆၈၀၈	၅၈၇၃၂	၁၁၅၅၄၀

(ဂ) ခရိုင်အတွင်းနိုင်ငံရေးပါတီများ

စဉ်	ပါတီအမည်	ခရိုင်အဆင့်ပါတီ ဥက္ကဋ္ဌ အမည်	အမှုဆောင် ဦးရေ	ခရိုင်ပါတီ ဝင်ဦးရေ
၁	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်	ဦးစိုင်းစွဲဆိုင်း	၇	၆၀၀၀
၂	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	ဦးဘိုစံ	၉	၇၈၀၀

(ဃ) ခရိုင်အတွင်းရွေးချယ်ခံရသော လွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်များ(ဦးရေ)။ တင်ပြရန်မရှိပါ ။

အခန်း(၆)

စီးပွားရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်

စီးပွားရေးဆိုင်ရာပြိုင်ဆိုင်သုံးသပ်ချက်

ကန့်သတ်

ကန်သတ်

၂၉

၂၇။ တာချီလိတ်ခရိုင်သည် ထိုင်းနိုင်ငံ ၊ လာအိုနိုင်ငံ ၊ တရုတ်နိုင်ငံတို့နှင့် နယ်နိမိတ်ချင်းထိစပ်လျက်ပြီး တရုတ်နိုင်ငံမှ ကုန်တင်သင်္ဘောကြီးများသည်မဲခေါင်မြစ်ကြောင်းတစ်လျှောက်ဖြတ်သန်းသွားလာလျက်ရှိကြရာ တာချီလိတ်ခရိုင် ၊ တာချီလိတ်မြို့နယ် ၊ ဝမ်ပုံအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ(ပြည်တွင်း) ဆိပ်ကမ်း၌ တန်(၁၀၀)အထက်သင်္ဘော (၁)စီးလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ (၅၀) ၊ တန်(၁၀၀)အောက်သင်္ဘော (၁)စီးလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ (၄၀) နှုန်း အခွန်ပေးဆောင်၍ တရုတ်နိုင်ငံ ၊ ကျင်းဟုန်ဆိပ်ကမ်းသို့ လည်းကောင်း ထိုင်းနိုင်ငံ ၊ ကျင်းရှဲဆိပ်ကမ်းသို့လည်းကောင်းကုန်ပစ္စည်းများပို့ဆောင် ဖြတ်သန်းသွားလာလျက်ရှိပါသည်။ မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေးတံတား အား တာချီလိတ်မြို့နယ် ကျိုင်းလပ်မြို့တွင် တည်ဆောက်ထားပြီး တရားဝင်ဖွင့်လှစ်နိုင်ပါက တရုတ်နိုင်ငံ - လာအိုနိုင်ငံတို့နှင့် ကုန်စည်ကူးသန်းရောင်းဝယ်မှု ပိုမိုလျင်မြန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည် ဖြစ်ပါသည်။

တာချီလိတ်ခရိုင်တွင် ကုန်သွယ်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဆောင်ရွက်နေသည့် ကုမ္ပဏီပေါင်း (၁၂၀)ခုရှိပြီး ရွှေသတ္တုတူးဖော်ခြင်း ၊ မဂ္ဂနီးဒိုင်အောက်ဆိုဒ်တူးဖော်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ တစ်ဖက်နိုင်ငံသို့ မဂ္ဂနီးဒိုင်အောက်ဆိုဒ်သတ္တုများ တင်ပို့ခြင်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး ထပ်မံထုတ်လုပ်ထွက်ရှိသည့် မဂ္ဂနီးဒိုင်အောက်ဆိုဒ်များကိုလည်း သတ္တုကုမ္ပဏီလုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် တစ်ဖက်နိုင်ငံသို့ တင်ပို့ရောင်းချနိုင်ရေး စီမံဆောင်ရွက်နေသဖြင့်နိုင်ငံခြားဝင်ငွေတိုး၍ ရရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။

တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်း နှစ်ရှည်ရော်ဘာသီးနှံစိုက်ဧရိယာပေါင်း (၃၄၈၃၆)ဧကရှိပြီး ထွက်ရှိလာမည့် ရော်ဘာကုန်ကြမ်းများကို တာချီလိတ် - ကျိုင်းတုံ -မိုင်းလား ကုန်သွယ်မှုလမ်းကြောင်းမှ

ကန်သတ်

ကန်သတ်

၃၀

လည်းကောင်း ၊ မိုင်းယောင်း မြို့နယ်အတွင်း စိုက်ပျိုးထွက်ရှိသည့် ဒေသဆန်များအနက်မှ စားသုံးမှု ပိုလျှံသည့် ဆန်များကိုလည်း ၎င်း လမ်းကြောင်းမှတစ်ဆင့် တင်ပို့ဆောင်ရွက် လျက်ရှိရာ ပြည်ပဝင်ငွေ တိုးတက်ရရှိလာသည့်အတွက် ကုန်သွယ်မှုကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် လာသဖြင့် ခရိုင်အတွင်း စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ရှိလာ ကြောင်း သုံးသပ်ရရှိပါသည်။

တာချီလိတ်ခရိုင်အနေဖြင့် တစ်ဖက်ထိုင်းနိုင်ငံနှင့် ပို့ကုန်/ သွင်းကုန် လုပ်ငန်းများအား အမှတ်(၂)ချစ်ကြည်ရေးတံတားမှတစ်ဆင့် ကုန်သွယ်မှု လမ်းကြောင်းပေါ်သို့ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ၎င်းအပြင် အမှတ်(၁) ချစ်ကြည်ရေးတံတားမှ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ ညွှန်ကြားချက်နှင့်အညီ တန်ဖိုးကျပ်(၁၀)သိန်းအထိ တစ်ပိုင်တစ်နိုင် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများ ၊ စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းများ သယ်ဆောင် ဖြတ်သန်းမှုအပေါ် နယ်စပ်ဖြတ်သန်းမှုဝန်ဆောင်ခ (၃)% ကောက်ခံ ခြင်းလုပ်ငန်းကိုလည်း သက်ဆိုင်ရာ ဌာန ဝန်ထမ်းများပါသောအဖွဲ့ဖြင့် ကောက်ခံဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်း ခရီးသွားကုမ္ပဏီ (၁၆)ခု ၊ ဟိုတယ် မိုတယ်ပေါင်း(၄၂)ခုရှိပြီး ခရီးသွားလုပ်ငန်းကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသဖြင့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံမှ ခရီးသွားကုန်သည်များ ၊ ပြည်ပ နိုင်ငံခြားသားဧည့်သည်များ တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်း ဝင်/ထွက်သွား လာလည်ပတ်သည့်အတွက် နိုင်ငံခြားဝင်ငွေ ပိုမိုကောက်ခံရရှိခဲ့ပါသည်။

တာချီလိတ်ခရိုင်တွင် တာချီလိတ်မြို့နယ် ၊ ဆေခမ်းရပ်ကွက်၌ စက်မှု ရပ်ကွက်အမည်ဖြင့် (၆၀၁.၅၄)ဧကရှိသော မြေနေရာအား သတ်မှတ်၍ စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်သဖြင့် စီးပွားရေးပိုမိုဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်လာပြီးဒေသခံပြည်သူများ အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ပိုမို ရရှိလာခဲ့ပါသည်။

မြေအသုံးချမှု

ကန့်သတ်

၃၁

၂၈။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ မြေအမျိုးအစားအလိုက် အသုံးချထားသည့် ဧကအား အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	မြေအမျိုးအစား	ဧရိယာ(ဧက)
၁	အသားတင်စိုက်ပျိုးမြေ	၈၄၁၅၁
	(က)လယ်မြေ	၃၂၄၀၃
	(ခ) ယာမြေ	၁၅၄၀၄
	(ဂ) ကိုင်း/ ကျွန်းမြေ	၃၁၄၇၀
	(ဃ)ဥယျာဉ်မြေ	၄၈၇၄
	(င) တောင်ယာမြေ	-
၂	လှုပ်ထားမြေ	၈၉၇၁
၃	စားကျက်မြေ	-
၄	စက်မှုလုပ်ငန်းသုံးမြေ	-
၅	မြို့မြေ	-
၆	ရွာမြေ	-
၇	အခြားမြေ	-
၈	ကြိုးဝိုင်း/ ကြိုးပြင်ကာကွယ်တောမြေ	၁၈၉၈၄၇
၉	တောရိုင်းမြေ	၂၁၁၈၇၉
၁၀	မြေရိုင်း	၂၄၆၄၂၆
၁၁	စိုက်ပျိုးခြင်းမပြုနိုင်သောမြေ	၆၅၅၁၅၇
	ခရိုင်ချုပ်	၁၃၉၆၄၃၁

ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့် ဆည်ရေသောက်ဧရိယာ

၂၉။ တာချီလိတ်ခရိုင်ရှိ ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့် ဆည်ရေသောက် ဧရိယာမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၃၂

(က) အစိုးရဆည်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောက် ပန်းရုံ	ကျောက် စီ	လက် ရိုက်	သစ်/ မြေသား	အုတ် ပန်းရုံ	ရေလွှဲ	ပေါင်း	အကျိုးပြု ဧက
၁	တာချီလိတ်	၁	-	-	-	-	-	၁	၁၄၆
၂	မိုင်းဖြတ်	၆	၂	-	၄	၁	-	၁၃	၂၁၅၆
ခရိုင်ချုပ်		၇	၂	-	၄	၁	-	၁၄	၂၃၀၂

(ခ) ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးဆည်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ကွန် ကရစ်	ကျောက် ပန်းရုံ	ကျောက် ဖြည့်	သစ်/ မြေသား	ရေလွှဲ ဆည်	ရေ တံခါး	ပေါင်း	အကျိုး ပြုဧက
၁	တာချီလိတ်	၆	၁	၂	၂	-	၁	၁၂	၂၂၇၇
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၆	၁	၂	၂	-	၁	၁၂	၂၂၇၇

(ဂ) မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	စီမံကိန်းအရေအတွက်	အကျိုးပြုဧက
၁	တာချီလိတ်	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-

(ဃ) တာတမံများ/ ရေထိန်းတံခါး

စဉ်	မြို့နယ်	တာတမံ အရေ အတွက်	ရေထိန်း တံခါးအရေ အတွက်	ကာကွယ်သည့် မြစ်ချောင်း	အကျိုးပြု ဧက
၁	တာချီလိတ်	-	၂	မယ်ဆိုင်ချောင်း	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	၂	-	-

စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း

ကန့်သတ်

၃၃

၃၀။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) အဓိကသီးနှံ (၁၀)မျိုး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	သီးနှံ အမည်	၂၀၂၂-၂၀၂၃ လျာထားဧက		၂၀၂၁-၂၀၂၂ နှစ်			
				စိုက်	ရိတ်	နှုန်း	အထွက် (တင်း)
၁	စပါးပေါင်း	နွေ	၃၀၇	၂၇၅	၂၇၅	၈၀.၃၉	၂၂၁၀၈
		မိုး	၄၅၃၅၁	၄၅၂၀၃	-	-	-
၂	အစေ့ထုတ်ပြောင်း	မိုး	၃၅၃၈	၃၅၄၁	၂၀၁၇	၇၁.၉၁	၁၄၅၀၄၄
		ဆောင်း	၈၂၇	၈၅၉	၈၅၉	၅၉.၅၉	၅၁၁၈၇
၃	မြေပဲ	မိုး	၁၂၇၇	၁၂၇၇	၆၆၆	၄၈.၂၅	၃၂၁၃၆
		ဆောင်း	၁၀၄၇	၁၀၈၇	၁၀၈၇	၄၉.၉၄	၅၄၂၈၀
၄	နှမ်း	မိုး	၃၈၉	၄၀၀	၃၀၅	၁၂.၆၄	၃၈၅၄
		ဆောင်း	၁၅၆	၂၅	၂၅	၆.၉၂	၁၇၃
၅	နေကြာ	-	-	၅၃	၁၈	၃၀.၂၈	၅၄၅
၆	မတ်ပဲ	-	-	-	-	-	-
၇	ပဲပုပ်	မိုး	၂၉၆၀	၂၉၆၀	၁၀၈၀	၂၀.၅၃	၂၂၁၇၀
		ဆောင်း	၁၁၇၃	၁၁၈၀	၁၁၈၀	၁၄.၅၄	၁၇၁၅၈
၈	ပဲစင်းငုံ	-	-	-	-	-	-
၉	ဝါ	-	-	-	-	-	-
၁၀	ကြံ	-	-	-	-	-	-

(ခ) နှစ်ရှည်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုအခြေအနေ

စဉ်	မြို့နယ်	နှစ်ရှည်ပင်စိုက်ဧက							
		ရာဘာ	လက်ဖက်	ကော်ဖီ	အုန်း	ငှက်ပျော	ကျွဲကော/ရှောက်ချို	သီဟို	မန်ကျည်းသီး
၁	တာချီလိတ်	၁၈၆၂၈	၅၈၄	၄၈၂	၁၁၂	၄၁၉	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	၁၆၆၆	၁၀၅	၉၅	၂၃	၁၃၃	-	-	-
	ခရိုင်ချုပ်	၂၀၂၉၄	၆၈၉	၅၇၇	၁၃၅	၅၅၂	-	-	-

(ဂ) အခြားဈေးကွက်ဝင်သီးနှံများ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	သီးနှံစိုက်ဧက							
		ကြက်သွန်နီ	ပဲပုတ်	ငရုတ်	အာလူး	ငှက်ပျော	ဖူးစားပြောင်း	ငရုတ်စို	ဟင်းသီး/ရွက်
၁	တာချီလိတ်	-	၉၄၀	-	-	၄၁၉	၅၁၅	၃၉၄	၁၀၄၅
၂	မိုင်းဖြတ်	-	၂၀၂၀	-	-	၁၃၃	၅၇၀	၃၁၀	၁၀၀၀
	ခရိုင်ချုပ်	-	၂၉၆၀	-	-	၅၅၂	၁၀၈၅	၇၀၄	၂၀၄၅

ကန့်သတ်
၃၅

(ဃ) လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ သုံးစွဲမှုအခြေအနေ

စဉ်	မြို့နယ်	အစိုးရ							ပုဂ္ဂလိက						
		လယ် ထွန်စက်	လက် ထွန်း ထွန်စက်	မျိုးစေ့ချ စက်	Combine Harvester	ရိတ် သိမ်း စက်	ချွေလှေ့စက်	ရေစိုက်စက်	လယ် ထွန်စက်	လက် ထွန်း ထွန်စက်	မျိုးစေ့ချ စက်	Combine Harvester	ရိတ် သိမ်း စက်	ချွေလှေ့ စက်	ရေစိုက် စက်
၁	တာချီလိတ်	၁၆	၃	-	-	၅	-	-	၁၈၇	၆၉၄၅	-	၄	၂၁	၃၇၄	၁၆၄
၂	မိုင်းဖြတ်	၅	-	-	-	-	-	-	၄	၁၃၇၁	-	၄	၁၁၀	၇၉	၄၇
	ခရိုင်ချုပ်	၂၁	၃	-	-	၅	-	-	၁၉၁	၈၃၁၆	-	၈	၃၂၂	၄၅၃	၂၁၁

(င) လယ်ယာသုံးထယ်၊ ထွန်နှင့်ကျွဲ၊ နွားကောင်ရေ

စဉ်	မြို့နယ်	ထည်အရေအတွက်	ထွန်အရေအတွက်	ကျွဲကောင်ရေ	နွားကောင်ရေ
၁	တာချီလိတ်	၇၁၅၇	၇၀၁၆	၁၃၈၇၂	၁၂၈၅၀
၂	မိုင်းဖြတ်	၄၈၀၂	၄၆၆၅	၁၅၇၆၃	၂၅၁၉၆
	ခရိုင်ချုပ်	၁၁၉၅၉	၁၁၆၈၁	၂၉၆၃၅	၃၈၀၄၆

ကန့်သတ် ၃၆

(စ) ဒေသတွင်း ဆန်ဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း

စဉ်	မြို့နယ်	စပါးအထွက် တင်းပေါင်း	ဝမ်းစာကျန်ရှိမှု တင်းပေါင်း	ဝမ်းစာလိုအပ်မှု (တင်း)	ဆန်ဖူလုံမှု %
၁	တာချီလိတ်	၂၁၂၅၂၀၂	၁၆၁၉၄၅၅	၂၀၅၃၉၃၂	၈၃.၀၃
၂	မိုင်းဖြတ်	၁၃၂၄၁၄၈	၁၀၀၄၀၀၄	၄၅၉၇၂၆	၁၆၉.၇၉
ခရိုင်ချုပ်		၃၄၄၉၃၅၀	၂၆၂၃၄၅၉	၂၅၁၃၆၅၈	၁၀၃.၂၉

(ဆ) ဆီဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း

စဉ်	မြို့နယ်	ဆီထွက်ရှိမှု (မက်/တန်)	ဆီလိုအပ်မှု (မက်/တန်)	ဆီဖူလုံမှု %
၁	တာချီလိတ်	၂၃၉.၅၇	၁၄၄၉.၄၅	၁၆.၅၃
၂	မိုင်းဖြတ်	၁၈၉.၃၂	၃၁၂.၂၂	၆၀၆၄
ခရိုင်ချုပ်		၄၂၈.၈၉	၁၇၆၁.၆၇	၂၄.၃၅

မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ

၃၁။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေ မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) မွေးမြူရေးဇုန်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ဇုန်အမည်	မွေးမြူသည့်အမျိုးအစားနှင့်ကောင်ရေ							
			ကျွဲ	နွား	သိုး	ဆိတ်	ဝက်	ကြက်	ဘဲ	ငှက်
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-	-	-	-	-	-

ကန့်သတ်

၃၇

(ခ) ခရိုင်မွေးမြူရေး (ကောင်ရေ)

စဉ်	မြို့နယ်	ခုနှစ်	ကျွဲ	နွား	ဝက်	သိုး/ ဆိတ်	ကြက်	ဘဲ	ငုံး
၁	တာချီလိတ်	၂၀၂၂-၂၃	၁၀၆၈၇	၁၁၉၈၂	၂၈၇၄၃	၁၃၀၃	၂၆၆၇၉၈	၃၉၆၇	-
၂	မိုင်းဖြတ်	၂၀၂၂-၂၃	၁၆၀၁၅	၂၅၆၄၄	၂၃၇၂၀	၇၈၃	၉၆၆၁၀	၆၆၀	
ခရိုင်ချုပ်		၂၀၂၂-၂၃	၂၆၇၀၂	၃၇၆၂၆	၅၂၄၆၃	၂၀၈၆	၃၆၃၄၀၈	၄၆၂၇	-

(ဂ) ခရိုင်အသားထုတ်လုပ်မှု(ပိဿာ)

စဉ်	မြို့နယ်	ခုနှစ်	ကျွဲ	နွား	ဝက်	သိုး/ ဆိတ်	ကြက်	ဘဲ	ငုံး
၁	တာချီလိတ်	၂၀၂၂-၂၃	-	၆၉၇၁၁	၁၁၉၁၀၁၇	၆၈၉၅	၁၂၁၃၅၇၁	၂၈၁၈	-
၂	မိုင်းဖြတ်	၂၀၂၂-၂၃	၄၄၄၇၃	၆၁၁၇၉	၃၁၉၆၀၃	၁၀၈၈	၁၇၈၅၉၁	၅၂၂	-
ခရိုင်ချုပ်		၂၀၂၂-၂၃	၄၄၄၄၇ ၃	၁၃၀၈၉၀	၁၅၁၀၆၂၀	၇၉၈၃	၁၃၉၂၁၆၂	၃၃၄၀	-

(ဃ) ခရိုင် ကြက်/ ဘဲ/ ငုံး ဥထုတ်လုပ်မှု (လုံး)

စဉ်	မြို့နယ်	ခုနှစ်	ကြက်ဥ	ဘဲဥ	ငုံးဥ
၁	တာချီလိတ်	၂၀၂၂-၂၃	၆၃၉၃၀၆၆	၂၇၅၇၉	-
၂	မိုင်းဖြတ်	၂၀၂၂-၂၃	၄၉၉၉၉၈	၅၈၀၈	-
ခရိုင်ချုပ်		၂၀၂၂-၂၃	၆၈၉၃၀၆၄	၃၃၃၈၇	-

ကန့်သတ်
၃၈

(င) ခရိုင် နို့ထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	ခုနှစ်	နို့စားနွား (ကောင်ရေ)	နို့ထွက်ပိဿာ
၁	တာချီလိတ်	၂၀၂၂-၂၃	၉၅	၂၃၅၂၀
၂	မိုင်းဖြတ်	၂၀၂၂-၂၃	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၂၀၂၂-၂၃	၉၅	၂၃၅၂၀

(စ) ခရိုင်ငါး၊ ပုစွန်မွေးမြူမှု အခြေအနေ

စဉ်	မြို့နယ်	ငါး			ပုစွန်		
		အရေ အတွက် (ကန်)	ဧက	ထုတ်လုပ်မှု (ပိဿာ)	အရေ အတွက် (ကန်)	ဧက	ထုတ်လုပ်မှု (ပိဿာ)
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-	-	-

ကန့်သတ်

၃၉

(ဆ) ရေချိုရေငန်ငါးဖမ်းလုပ်ငန်းမှအသားထုတ်မှု(တန်)

စဉ်	မြို့နယ်	ငါး			ပုစွန်		
		လေလံ အရေအ တွက်	လုပ်ငန်း အရေအ တွက်	ထုတ် လုပ်မှု (တန်)	လေလံ အရေ အတွက်	လုပ်ငန်း အရေအ တွက်	ထုတ် လုပ်မှု (တန်)
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-	-	-

စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း

၃၂။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) စက်မှုဇုန်များ

တာချီလိတ်ခရိုင်ရှိ စက်မှုဇုန်အမည်နှင့် စက်ရုံအမည်၊ ထုတ်လုပ်သည့် စက်မှုထုတ်ကုန်များ ကိုဖော်ပြရန်-

စဉ်	မြို့နယ်	စက်မှုဇုန် အမည်	စက်ရုံ အရေအတွက်
၁	တာချီလိတ်	ဟောင်လိတ်	၁
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	၁

(ခ) ခရိုင်ရှိစက်ရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်	စက်ရုံ အရေအတွက်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	လုပ်သား အင်အား
-----	----------	--------------------	--------------	-------------------	-------------------

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်
၄၀

၁	တာချီလိတ်	၃၁	-	၃၁	၄၁၆
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၃၁	-	၃၁	၄၁၆

(ဂ) ခရိုင်ရှိအလုပ်ရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်	အလုပ်ရုံ အရေအတွက်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၁	တာချီလိတ်	၅၅	-	၅၅	၄၁၄
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၅၅	-	၅၅	၄၁၄

(ဃ) ခရိုင်ရှိအိမ်တွင်းစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	လုပ်ငန်းအမျိုးအစား								
		ဇာထိုး	စက်ချုပ်	မုန့်	ပန်းထိမ်	ပန်းပဲ	သရေ ချုပ်	ကား ဝပ်/ရှေ့	သံပန်း တံခါး	မှန်
၁	တာချီလိတ်	-	၁၀	-	-	-	-	-	-	၉
၂	မိုင်းဖြတ်	-	၂၀	၁၉	၁	၃	-	၂၅	-	၉
ခရိုင်ချုပ်		-	၃၀	၁၉	၁	၃	-	၂၅	-	၉

သစ်တောလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ

၃၃။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ သစ်တောလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) သစ်တောများ

စဉ်	မြို့နယ်	ကြိုးဝိုင်း (ဧက)	ကြိုးပြင် (ဧက)	သဘာဝ ထိန်းသိမ်း နယ်မြေ (ဧက)	ဧက ပေါင်း	ပေါက်ရောက်သည့် အပင်အမျိုးအစားပေါင်း
-----	----------	---------------------	-------------------	--------------------------------------	-----------	--

ကန့်သတ် ၄၁

၁	တာချီလိတ်	-	၇၀၂၈.၀၆	၁၈၉၁၀.၃၆	၈၀၁၃၈.၅၂	သစ်ယား၊ သစ်ချို၊ စကားဝါ၊ လက်ပံ၊ ကသစ်၊ တောင်ပရိုး၊ ယင်းတိုက်၊ ဖက်ဝန်း၊ နဘဲ၊ သံဖန်း၊ ဂွေး၊ မျောက်ငို
၂	မိုင်းဖြတ်	၆၄၀၂.၆၁	၁၂၅၅၈၁.၃၄	-	၁၃၁၉၈၃.၉၅	
ခရိုင်ချုပ်		၆၄၀၂.၆ ၁	၁၉၅၈၀၉.၅	၁၈၉၁၀.၃၆	၂၂၁၀၂၂.၄၇	

(ခ) စီးပွားဖြစ်သစ်တောစိုက်ခင်း

စဉ်	မြို့နယ်	စိုက်ပျိုး သူဦးရေ	နိုင်ငံပိုင် (ဧက)	ပုဂ္ဂလိကပိုင် (ဧက)	စိုက် ဧကပေါင်း	အပင် ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	၂	၂၅၀	၇၂၀	၉၇၀	၆၂၀၂၅၀
ခရိုင်ချုပ်		၂	၂၅၀	၇၂၀	၉၇၀	၆၂၀၂၅၀

(ဂ) သစ်ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	ထုတ်လုပ်သစ်အမျိုးအစား					ထုတ်လုပ်မှု (တန်ပေါင်း)
		ကျွန်း	ပျဉ်းကတိုး	ပိတောက်	ကညင်	အင်/ကြင်း	
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-	-	-

ကန့်သတ်
၄၂

(ဃ) သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	သစ်တောထွက်ပစ္စည်းအမျိုးအမည်									
		ထင်း (ကုဗတန်)	သစ်မာ (ကုဗတန်)	ဝါး (လုံး)	ခနီ (ဗျစ်)	လျော် (ပိဿာ)	သစ်ခေါက် (ပိဿာ)	သစ်ခွ (ပိဿာ)	တံမြတ် စည်း (ပိဿာ)	ကြိမ် (လုံး)	ကြောင် လျှာစေ့ (ပိဿာ)
၁	တာချီလိတ်	၄၆၄	-	၃၆	၂၀၀၀	၃၀၀	-	-	၁၂၄၇၅	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	၅၅၀	-	၂၀	၅	၂၀၀	၆၅၀၀	-	၅၀၀၀	-	-
	ခရိုင်ချုပ်	၉၁၄	-	၅၆	၂၀၀၅	၅၀၀	၆၅၀၀	-	၁၇၄၇၅	-	-

ကန့်သတ်

၄၃

တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း

၃၄။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) သတ္တုတူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	သတ္တုအမျိုးအစားလိုက် ထုတ်လုပ်မှု					
		ရွှေ (ကျပ်သား)	ငွေ (ပိဿာ)	ကြေး (ပိဿာ)	ခဲ (ပိဿာ)	အဖြိုက်နက် (ပိဿာ)	မဂ္ဂနီးစ် (တန်)
၁	တာချီလိတ်	၃၇၆၈.၂၁၁၇	-	-	-	-	၅၁၂.၅၂၃
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-	-
	ခရိုင်ချုပ်	၃၇၆၈.၂၁၁၇	-	-	-	-	၅၁၂.၅၂၃

(ခ) ကျောက်မျက်တူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	သတ္တုအမျိုးအစားလိုက် ထုတ်လုပ်မှု					
		ကျောက်စိမ်း (ပိဿာ)	နီလာ (ကာရက်)	ပတ္တမြား (ကာရက်)	ပုလဲ (လုံးရေ)	စိန် (ကာရက်)	မဟူရာ (ကာရက်)
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-	-
	ခရိုင်ချုပ်	-	-	-	-	-	-

စွမ်းအင်နှင့်လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ

၃၅။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ စွမ်းအင်/ လျှပ်စစ်ကဏ္ဍနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

ကန့်သတ်

(က) ရေနံထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	ရေနံတွင်းပေါင်း		တစ်နှစ်ထုတ်လုပ်မှု		
		နိုင်ငံပိုင် (တွင်း)	ပုဂ္ဂလိကပိုင် (တွင်း)	နိုင်ငံပိုင် (စည်)	ပုဂ္ဂလိကပိုင် (စည်)	စုစုပေါင်း (စည်)
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-	-

(ခ) ရေနံချက်စက်ရုံ

စဉ်	မြို့နယ်	စက်ရုံ ပေါင်း	တစ်နှစ်ထုတ်လုပ်မှု(စည်)ပေါင်း					
			ဒီဇယ်	ဓါတ် ဆီ	ရေနံ ဆီ	လေ ယာဉ် ဆီ	အောက် တိန်း	အင်ဂျင် ပိုင်
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-	-	-	-

(ဂ) ဓါတ်ဆီ/ ဒီဇယ်အရောင်းဆိုင်

စဉ်	မြို့နယ်	ဆိုင် ပေါင်း	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	တစ်နှစ်ရောင်းရမှု		
					ဒီဇယ် (စည်)	ဓါတ်ဆီ (စည်)	စုစုပေါင်း (စည်)

ကန့်သတ်

၄၅

၁	တာချီလိတ်	၂၃	-	၂၃	၃၇၄၂၉၈၆	၂၉၉၃၆၂၃	၆၇၃၆၆၀၉
၂	မိုင်းဖြတ်	၄	-	၄	၃.၀၂၂	၀.၂၃၇	၃.၂၅၉
ခရိုင်ချုပ်		၂၇	-	၂၇	၃၇၄၂၉၈၉၀၂	၂၉၉၃၆၂၃.၂	၆၇၃၆၆၀၂.၂၅
					၂	၃	

(ဃ) သဘာဝဓါတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်း

စဉ်	မြို့နယ်	ပိုက်လိုင်းအရှည်		အရှည်(မိုင်)
		ကျေးရွာမှ	ကျေးရွာထိ	
၁	တာချီလိတ်	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-

(င) သဘာဝဓါတ်ငွေ့ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	ထွက်ရှိ ဒေသ(ခု)	နိုင်ငံပိုင် (ခု)	ပုဂ္ဂလိက ပိုင်(ခု)	တစ်နှစ်ထုတ်လုပ်မှု		
				နိုင်ငံပိုင် (ကုဗပေ)	ပုဂ္ဂလိကပိုင် (ကုဗပေ)	စုစုပေါင်း (ကုဗပေ)
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-	-

(စ) သဘာဝဓါတ်ငွေ့အရောင်းဆိုင်များ

စဉ်	ထွက်ရှိ	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိက	တစ်နှစ်ထုတ်လုပ်မှု
-----	---------	--------------	----------	--------------------

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်
၄၆

	ဒေသ(ခု)	(ခု)	ပိုင်(ခု)	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင် (LPG)	စုစုပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	-	၃	-	၄၁၇၅၁၈၇၀	၄၁၇၅၁၈၇၀
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	၃	-	၄၁၇၅၁၈၇၀	၄၁၇၅၁၈၇၀

(ဆ) လျှပ်စစ်ဓါတ်အားထုတ်လုပ်မှု/ရရှိမှု

(၁) နိုင်ငံပိုင်

စဉ်	မြို့နယ်	စက်ရုံအမျိုးအစား				
		ရေအား (ရုံ)	သဘာဝဓါတ်ငွေ့ (ရုံ)	အင်ဂျင်	ဆိုလာ	စုစုပေါင်း ထုတ်လုပ်မှု (KW)
၁	တာချီလိတ်	-	-	၄	-	၆၃၆၁၈၈
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	၁	-	၃၉၄၉၁၄
ခရိုင်ချုပ်		-	-	၅	-	၁၀၃၁၁၀၂

(၂) ပုဂ္ဂလိကပိုင်

စဉ်	မြို့နယ်	စက်ရုံအမျိုးအစား				
		ရေအား (ရုံ)	အင်ဂျင်	ဆိုလာ	အခြား	စုစုပေါင်း ထုတ်လုပ်မှု (ကီလိုဝပ်)
၁	တာချီလိတ်	၃	-	-	-	၁၀၅၀၀၈၂၂၃

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၄၇

၂	မိုင်းဖြတ်	၁	-	-	-	၄၅၀၀၀
ခရိုင်ချုပ်		၄	-	-	-	၁၀၅၄၅၈၂၂၃

(ဇ) ဓါတ်အားခွဲရုံ

စဉ်	မြို့နယ်	ဓါတ်အား ခွဲရုံအရေအတွက်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိက	ရရှိဓာတ်အား (ကီလိုဝပ်)	ထုတ်လွှတ်သည့် ဓါတ်အား(ကီလိုဝပ်)
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-	-

(ဈ) ထရန်စဖော်မာ အရေအတွက်

စဉ်	မြို့နယ်	ထရန်စဖော်မာအရေအတွက်	ဖြန့်ဖြူးသည့် ဓါတ်အား (ကီလိုဝပ်)
၁	တာချီလိတ်	၅၃၉	၉၁၈၈
၂	မိုင်းဖြတ်	၁၇	၂၇၂၅
ခရိုင်ချုပ်		၅၄၆	၁၁၉၁၃

(ည) လျှပ်စစ်ဓါတ်အားသုံးစွဲမှု

စဉ်	မြို့နယ်	လိုအပ်သည့် ပမာဏ (ကီလိုဝပ်)	ရရှိသည့် ပမာဏ (ကီလိုဝပ်)	သုံးစွဲသည့် ပမာဏ (ကီလိုဝပ်)
၁	တာချီလိတ်	၃၉၄၄	၂၀၆၃	၂၀၆၃
၂	မိုင်းဖြတ်	၅၄၉၀	၃၀၅	၃၀၅
ခရိုင်ချုပ်		၉၄၃၄	၂၃၆၈	၂၃၆၈

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၄၈

ဆက်သွယ်ရေး

၃၆။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍနှင့် ပတ်သက်သော အချက် အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) စာတိုက်၊ ကြေးနန်း၊ တယ်လီဖုန်း၊ အင်တာနက်

စဉ်	မြို့နယ်	စာတိုက်	ကြေးနန်း	တယ်လီဖုန်းအရေအတွက်				အင်တာနက် လက်ခံ သူဦးရေ	အင်တာနက် အသုံးပြုသူဦးရေ
				အော်တို ဖုန်း(လုံး)	IP star	Cord less	Mobile		
၁	တာချီလိတ်	၃	-	၁၈၄၆	-	-	၁၃၄၃၈၀	-	၁၃၄၁၇၀
၂	မိုင်းဖြတ်	၁	၁	၃၂၆	-	-	၂၃၀၀၀	-	၂၀၀၀၀
	ခရိုင်ချုပ်	၄	၁	၂၁၇၂	-	-	၃၆၄၈၀	-	၁၅၄၁၇၀

မှတ်ချက်။ တာချီလိတ်ခရိုင်တွင် လူဦးရေ (၂၄၅၆၃၉) ဦးရှိရာ ဖုန်း (၁၆၁၃၁၈)လုံး အသုံးပြုလျက်ရှိသဖြင့် ဖုန်းသုံးစွဲမှုရာခိုင်နှုန်းမှာ (၆၅.၆၇)% ဖြစ်ပါသည်။

(ခ) အသံလွှင့်ရုံ/ထပ်ဆင့်လွှင့်ရုံ

စဉ်	မြို့နယ်	အသံ လွှင့် ရုံအမည်	လွှင့် အား	လွှင့် နိုင် သည့် ဧရိယာ	ထပ်ဆင့် အသံလွှင့် ရုံအမည်	လွှင့် အား	လွှင့်နိုင် သည့် ဧရိယာ	ပိုင်ခရိုဝေ စခန်း အရေအတွက်	ရေဒီယို လွှင့်ရုံ အရေ အတွက်
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	MRTV	၅၀/ ၁၀၀/ ၁၀/ ၁၀	၅ ၁၅ ၃ ၉	၁ ၁ ၁ ၁	၁
		-	-	-	ချယ်ရီ	၃၀၀	၁၅/၃၀	-	၁

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၄၉

					FM				
		-	-	-	Digital	၃၀၀	၃၀	-	၁
		-	-	-	မြန်မာ့ အသံ	၃၀၀	၁၅/၃၀	-	၁
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	MRTV	၁၀	၃	-	-
	ခရိုင်ချုပ်	-	-	-	-	-	-	၄	၄

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း

၃၇။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) လေကြောင်းလမ်း

စဉ်	မြို့နယ်	လေယာဉ်(ကွင်း)	ရဟတ် ယာဉ်ကွင်း
၁	တာချီလိတ်	၂	၁
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၂	၁

(ခ) ရေကြောင်းလမ်း

စဉ်	မြို့နယ်	ရေကြောင်း လမ်းပေါင်း	မိုင်ပေါင်း	ဆိပ်ကမ်း အရေအတွက်
၁	တာချီလိတ်	၁	၈၂	၂
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၁	၈၂	၂

(ဂ) ရထားလမ်းနှင့် ဘူတာရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်	ရထားလမ်းပေါင်း	အရှည်မိုင်ပေါင်း	ဘူတာ
-----	----------	----------------	------------------	------

ကန့်သတ်
၅၀

				ကြီး	သေး
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-

(ဃ) ကားဂိတ်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ကားဂိတ်ပေါင်း	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်ပေါင်း	ပြေးဆွဲသည့် ယာဉ်စီးရေ
၁	တာချီလိတ်	၄၆	၁၀	၅၁၁
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၄၆	၁၀	၅၁၁

လမ်းဦးစီးဌာနနှင့် တံတားဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့်လုပ်ငန်းများ

၃၈။ လမ်းဦးစီးဌာနနှင့် တံတားဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများမှာ တစ်ဖက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ကားလမ်းများ

ကန့်သတ်
၅၁

စဉ်	မြို့နယ်	ကားလမ်းပေါင်း	အရှည်မိုင်
၁	တာချီလိတ်	၄	၁၆၇/၇
၂	မိုင်းဖြတ်	၄	၇၀/၇
ခရိုင်ချုပ်		၈	၂၃၇/၇

(ခ) မြို့နယ်ချင်းဆက်လမ်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	လမ်းပေါင်း	အရှည် (မိုင်-ဖာလုံ)	အမျိုးအစား			
				ကတ္တရာ	ကျောက်ချော	ကွန်ကရစ်	အမာခံ
၁	တာချီလိတ်	၂	၇၂	၅၁	၁၀	၂	၉
၂	မိုင်းဖြတ်	၄	၇၀/၇	၇၀/၃	-	၀/၄	-
ခရိုင်ချုပ်		၆	၁၄၂/၇	၁၂၁/၃	၁၀	၂/၄	၉

(ဂ) တံတားများ

(၁) ပေ (၁၈၀)နှင့်အထက်တံတားများ

စဉ်	တံတားအမည်	ပေ(၁၀၀၀) အထက် တံတားပေါင်း	ပေ(၅၀၀)မှ (၁၀၀၀)အထိ တံတားပေါင်း	ပေ(၁၈၀)မှ ပေ(၅၀၀)အထိ တံတားပေါင်း
-----	-----------	---------------------------------	---------------------------------------	--

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၅၂

၁	အမှတ်(၁)ချစ်ကြည်ရေးတံတား	-	-	၁
၂	အမှတ်(၂)ချစ်ကြည်ရေးတံတား	-	-	၁
၃	နမ့်မွေ	-	-	၁
၄	တာလေတံတား	-	-	၁
၅	မြန်မာ-လာအိုချစ်ကြည်ရေး တံတား	၁	-	-
၆	နမ့်ဝန်း(၂)	-	-	၁
၇	သာယာအေး	-	-	၁
၈	နမ့်လွေချောင်းကူးတံတား	-	၁	-

(၂) ပေ (၁၈၀)အောက်တံတားများ

စဉ်	မြို့နယ်	ပေ(၁၀၀) မှ (၁၈၀)ထိ တံတားပေါင်း	ပေ(၅၀) မှ (၁၀၀)ထိ တံတားပေါင်း	ပေ (၅၀) အောက်တံတား ပေါင်း	စုစုပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၇	၁၇	၆၃	၈၇
၂	မိုင်းဖြတ်	၂	၉	၃၀၅	၃၁၆
ခရိုင်ချုပ်		၉	၂၆	၃၆၈	၄၀၃

(ဃ) လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ

စဉ်	မြို့နယ်	လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ	လုပ်သား
-----	----------	----------------------------	---------

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၅၃

		မြေထိုးစက်	မြေတူးစက်	မြေကြိတ်စက်	မြေသယ်ယာဉ်	ဦးရေ
၁	တာချီလိတ်	၁	၂	၅	-	၇၀
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	၂	-	၁၄
ခရိုင်ချုပ်		၁	၂	၇	-	၈၄

(င) လမ်း/ တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံသည့်လုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	လမ်းတိုးဂိတ်ပေါင်း	တံတားတိုးဂိတ်ပေါင်း	ကောက်ခံသည့်အဖွဲ့ပေါင်း		
				ကုမ္ပဏီ	အဖွဲ့အစည်း	လူပုဂ္ဂိုလ်ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၃	-	၂	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၃	-	၂	-	-

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း

၃၉။ တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်းရှိ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် သက်ဆိုင်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ဟိုတယ်

စဉ်	မြို့နယ်	ဟိုတယ်ပေါင်း	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	အခန်းပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၅၀	၄	၄၆	၂၄၂၃
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၅၀	၄	၄၆	၂၄၂၃

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၅၄

(ခ) မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း

စဉ်	မြို့နယ်	မိုတယ်ပေါင်း	အင်းပေါင်း	တည်းခိုခန်းပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၁၁	-	၁
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	၂
ခရိုင်ချုပ်		၁၁	-	၃

(ဂ) ကမ်းခြေနှင့် အပန်းဖြေနေရာများ

စဉ်	မြို့နယ်	ကမ်းခြေ နေရာ	အပန်းဖြေ နေရာ
၁	တာချီလိတ်	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-

သမဝါ ယမအသင်းများ

၄၀။ တာချီလိတ်ခရိုင်တွင်ရှိသော သမဝါယမအသင်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	သမဝါယမ အသင်းပေါင်း	သမဝါယမ အသင်းစုပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၈	၁
၂	မိုင်းဖြတ်	၈	-
ခရိုင်ချုပ်		၁၆	၁

စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများ

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၅၅

၄၁။ တာချီလိတ်ခရိုင်တွင်ရှိသော စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံ အဆောက်အဦများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ကုမ္ပဏီ၊ကုန်စည်ခိုင်၊ပွဲရုံ၊ဈေးနှင့်ကုန်တိုက်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ကုမ္ပဏီ	ကုန်စည်ခိုင်	ပွဲရုံ	ဈေး	ကုန်တိုက်
၁	တာချီလိတ်	၂၁	-	-	၂၃	-
၂	မိုင်းဖြတ်	၅	-	-	၁	-
ခရိုင်ချုပ်		၂၆	-	-	၂၄	-

(ခ) ဘဏ်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ဘဏ်ပေါင်း	အစိုးရပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	စုစုပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၁၂	၁	၁၁	၁၂
၂	မိုင်းဖြတ်	၂	၁	၁	၂
ခရိုင်ချုပ်		၁၄	၂	၁၂	၁၄

(ဂ) စတိုးဆိုင်နှင့် အရောင်းဆိုင်များ

စဉ်	ဆိုင်အမျိုးအစား	အရေအတွက်
၁	စတိုးဆိုင်	၁၉
၂	ရွှေဆိုင်	၂၇
၃	လျှပ်စစ်ပစ္စည်းဆိုင်	၂၆
၄	ဖုန်း/ဖုန်းပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်	၂၆
၅	စာအုပ်ဆိုင်	-
၆	ဆေးဆိုင်	၂၇
၇	စားသောက်ဆိုင်	၂၆၉

ကန့်သတ်

ကန့်သတ် ၅၆

၈	လက်ဖက်ရည်ဆိုင်	၃၆
၉	ကုန်မာဆိုင်	၇၀
၁၀	စိုက်ပျိုးရေးပစ္စည်းဆိုင်	-
၁၁	ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းဆိုင်	၃၆
၁၂	ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း	-
၁၃	ဆန်ဆိုင်	-
၁၄	အဝတ်အထည်ဆိုင်	၂၅၄
၁၅	နိဗ္ဗန်ကုန်ဆိုင်	၁၂
	ခရိုင်ချုပ်	၇၀၂

စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများ

၄၂။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ စည်ပင်သာယာရေး လုပ်ငန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ဈေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	ဈေးပေါင်း	ဆိုင်ခန်းပေါင်း	နိုင်ငံပိုင်ပေါင်း	ပုဂ္ဂလိကပိုင်ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၂၃	၁၄၂၆	၇	၁၆
၂	မိုင်းဖြတ်	၁	၁၄၇	၁	-
	ခရိုင်ချုပ်	၂၄	၁၅၇၃	၈	၁၆

(ခ) သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	စက်ရုံပေါင်း	တစ်ရက်ထုတ်လုပ်မှု (ဂါလံ)	တစ်ရက်ဖြန့်ဖြူးနိုင်မှု (အိမ်ခြေ)
၁	တာချီလိတ်	၃၇	၅၆၆၀	၁၀၅၈
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-

ကန့်သတ်

၅၇

ခရိုင်ချုပ်	၂၃	၅၆၆၀	၁၀၅၈
-------------	----	------	------

(ဂ) သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	သန့်ရှင်းရေးသုံးစက်ကိရိယာများ(စီး)				ဝန်ထမ်း ဦးရေ
		သန့်ရှင်းရေး ယာဉ်	မိလ္လာ ယာဉ်	ဖုံစုပ်စက်	ရေစုပ် စက်	
၁	တာချီလိတ်	၁၆	၂	-	၁	၉၄
၂	မိုင်းဖြတ်	၂	-	-	-	၃
ခရိုင်ချုပ်		၁၈	၂	-	၁	၉၇

(ဃ) လမ်း၊တံတားလုပ်ငန်း

(၁) လမ်းလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	လမ်းပေါင်း (လမ်း)	စုစုပေါင်း လမ်းအရှည် (မိုင်)	ကတ္တရာလမ်းပေါင်း		ကွန်ကရစ်လမ်းပေါင်း		ကျောက်ခင်းလမ်းပေါင်း		AC လမ်းပေါင်း		မြေသားလမ်းပေါင်း	
				လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်
၁	တာချီလိတ်	၈၀၂	၁၆/၆	၆	၂/၁	၄၁	၇/၁	၃၅	၅/၂	၁	၂	၆	၀/၆
၂	မိုင်းဖြတ်	၁၁၆	၂၁/၆	၁၉	၇/၂	၂၄	၄/၁	၃၅	၃	-	-	၃၈	၇/၃
ခရိုင်ချုပ်		၉၁၈	၃၈/၄	၂၅	၉/၃	၆၅	၁၁/၂	၇၀	၈/၂	၁	၂	၄၄	၈/၁

(၂) တံတားလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	တံတားပေါင်း(စင်း)				
		သံ	ကွန်ကရစ်	ရေပြန်	သစ်သား	ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	-	-	၄	၃၀	၃၄
၂	မိုင်းဖြတ်	၁၃	-	၃၄	-	၄၇

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၅၈

ခရိုင်ချုပ်	၁၃	-	၃၈	၃၀	၈၁
-------------	----	---	----	----	----

(၃) လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ

စဉ်	မြို့နယ်	လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ				ဝန်ထမ်း ဦးရေ
		လမ်းကြိုတ် စက်	မြေကော် စက်	မြေကြိုတ် စက်	မြေသယ် ယာဉ်	
၁	တာချီလိတ်	-	၁	၁	၂	၄
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	၁	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	၁	၂	၂	၄

ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများ

၄၃။ တာချီလိတ်ခရိုင်တွင်ရှိသော ပုံနှိပ်တိုက်နှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် တေးသံသွင်း၊ ဗီဒီယို

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ပုံနှိပ်စက်		ယူနိုက်တက် ကွန်ပျူတာ	အိတ် အိတ်	သွင်း သွင်း	ပုံနှိပ် ပုံနှိပ်
		ဒစ်ဂျစ် နယ်	ဒစ် ဂျစ်				
၁	တာချီလိတ်မြို့နယ်	-	-	-	-	-	-
၂	တာလေးမြို့	-	-	-	-	-	-
၃	ကျိုင်းလပ်မြို့	-	-	-	-	-	-
၄	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်	-	-	-	၅	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	၅	-	-

(ခ) မီဒီယာလုပ်ငန်းများ

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၅၉

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	သတင်းစာ စောင်ရေ	တစ်လဖြန့် ဝေစောင်ရေ	ဂျာနယ် စောင် ရေ	တစ်လ ဖြန့်ဝေ စောင်ရေ
၁	တာချီလိတ်မြို့နယ်	၂	၅၀	၁	၄၄
၂	တာလေးမြို့	၂	၇	၁	၁၆
၃	ကျိုင်းလပ်မြို့	၁	၈	၁	၁၅
၄	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်	၂	၈၆	၁	၂၄၀
ခရိုင်ချုပ်		၇	၁၅၁	၄	၃၁၅

ဌာနဆိုင်ရာများမှကောက်ခံရရှိငွေနှင့် ဌာနဆိုင်ရာများသို့ ရန်ပုံငွေ ခွဲဝေ
ချထားမှု

၄၄။ တာချီလိတ်ခရိုင်အတွင်းရှိ ဌာနဆိုင်ရာအလိုက် အခွန်ကောက်ခံ
ရရှိမှုနှင့်ဌာနဆိုင်ရာများသို့ ရန်ပုံငွေခွဲဝေချထားမှုစာရင်းမှာ အောက်ပါ
အတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ဌာနဆိုင်ရာအလိုက် အခွန်ကောက်ခံ ရရှိမှု

ကျပ်သိန်းပေါင်း

စဉ်	ဌာနဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်း	ကောက်ခံ ရရှိငွေ
၁	ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန	၅၁၉.၁၈
၂	သစ်တောဦးစီးဌာန	၂၅.၉၆
၃	ပြည်တွင်းအခွန်	၈၀၈၉၈.၇၁
၄	စည်ပင်	၉၃၄၁.၃၀
၅	လျှပ်စစ်	၂၉၇၇.၁၇
၆	အကောက်ခွန်	၁၉၅၀၆.၇

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်
၆၀

၇	ကညန	၄၃၃၀.၉၉
၈	ပို့ဆောင်ရေး	၂၈၆.၁၁၂
၉	မွေး/ကု	၁၈၉.၁၁၅
၁၀	ဆက်သွယ်ရေး	၆၇.၁၈
၁၁	လဝက	၀.၀၂
	ခရိုင်ချုပ်	၁၁၈၁၄၂.၅၈

(ခ) ဌာနဆိုင်ရာများသို့ ရန်ပုံငွေခွဲဝေချထားမှု

ကျပ်သိန်းပေါင်း

စဉ်	ဌာနဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်း	ပြည်ထောင်စု အစိုးရ ခွဲဝေချထားငွေ	တိုင်း/ပြည်နယ် အစိုးရ ခွဲဝေချထားငွေ	စုစုပေါင်း
၁	ခရိုင်အထွေထွေအုပ် ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန	-	-	-
၂	ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး	-	-	-
၃	ခရိုင်လဝက	-	-	-
၄	ခရိုင်စီမံကိန်း	-	-	-
၅	ခရိုင်ဥပဒေ	-	-	-
၆	ခရိုင်တရားရုံး	-	-	-

ကန့်သတ်

ကန့်သတ် ၆၁

၇	နကသ	၉၅၁၀.၄	-	၉၅၁၀.၄
၈	ရေကြောင်းရဲ့	-	-	-
၉	ခရိုင်ဖွံ့ဖြိုးရေး	၉၄၂၅.၃	၇၆၉၆.၀	၁၇၁၂၁.၃
၁၀	ခရိုင်ကျေးလက်	၅၀၉၈.၀	၄၄၂၈.၀	၉၅၂၆.၀
၁၁	ခရိုင်ပညာရေး	၂၅၆၀၉.၅	-	၂၅၆၀၉.၅
၁၂	ခရိုင်စာရင်းရုံး	-	-	-
၁၃	ခရိုင်မွေး/ကု	-	-	-
၁၄	ခရိုင်လယ်/အင်း	-	-	-
၁၅	ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေး	၁၃၂၀	-	၁၃၂၀
၁၆	ခရိုင်သစ်တော	၆၂၂၅.၂	၁၄၉.၁	၆၃၇၄.၃
၁၇	ခရိုင်သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်	-	-	-
၁၈	ခရိုင်လမ်းဦးစီး	၉၉၅၁.၉	၂၂၃၀၀	၃၂၂၅၁.၉
၁၉	ခရိုင်ကျေးလက် လမ်းဦးစီး	၉၉၉၆.၆	၉၃၉၄.၁	၁၉၃၉၀.၇
၂၀	ခရိုင်ကုသရေး	၁၉၅၈.၃	-	၁၉၅၈.၃
၂၁	ခရိုင်အား/ကာ	-	၁၂၂၁.၈	၁၂၂၁.၈
၂၂	ခရိုင်သာထွန်းပြန့်	၈၀.၀	-	၈၀.၀
၂၃	ခရိုင်မီးသတ်	-	-	-
၂၄	ခရိုင်ငါးလုပ်ငန်း	-	-	-
၂၅	ခရိုင်ကညန	-	-	-
၂၆	ခရိုင်ပို့/ဆက်	-	-	-
၂၇	ခရိုင်အာမခံ	-	-	-
၂၈	ခရိုင်ပြန်/ဆက်	၆၁.၅	-	၆၁.၅
၂၉	စီးပွားရေးဘဏ်	-	-	-

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်
၆၂

၃၀	ခရိုင်လူမှုဝန်ထမ်း	-	-	-
၃၁	ခရိုင်ကော်မရှင်	-	-	-
	ခရိုင်ချုပ်	၇၉၂၃၆.၇	၄၅၁၈၉	၁၂၄၄၂၅.၇

ပြည်တွင်းအသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုး

၄၅။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ပြည်တွင်းအသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှု တန်ဖိုးမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

ကျပ်သန်းပေါင်း

ကန့်သတ်

ကန့်သတ် ၆၃

စဉ်	အကြောင်းအရာ	၂၀၂၁- ၂၀၂၂ အသားတင် ထုတ်လုပ်မှု တန်ဖိုး	၂၀၂၀-၂၁ ရည်မှန်းချက် တန်ဖိုး	၂၀၂၀-၂၁ ခုနှစ် ဆောင်ရွက်နိုင်မှု		
				တန်ဖိုး	အကောင် အထည် ဖော်နိုင်မှု	တိုး တက်မှု %
၁	ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး	၈၃၉၂.၈	၁၃၇၄၈၁.၆	၈၉၁၄.၄	၆.၅	၆.၂
၂	ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုး	၆၆၈၁.၇	၁၀၇၄၉၀.၆	၈၇၁၇.၃	၈.၁	၃၀.၅
၃	ကုန်သွယ်မှုတန်ဖိုး	၂၆၅၆၆.၂	၄၁၉၇၃.၁	၂၈၇၆၆.၆	၆၈.၅	၈.၃
၄	အသားတင်ထုတ် လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင် မှုတန်ဖိုး	၄၁၆၄၀.၇	၂၈၆၉၄၅.၃	၄၆၃၉၈.၃	၁၆.၂	၁၁.၄

လူတစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ

၄၆။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ပျမ်းမျှတစ်ဦးချင်းဝင်ငွေမှာ အောက်ပါ အတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	ခရိုင်	၂၀၁၈-၂၀၁၉	၂၀၁၉-၂၀၂၀	၂၀၂၀-၂၀၂၁
၁	တာချီလိတ်ခရိုင်	၉၈၈၂၂၈	၁၀၆၁၃၈၆	၁၀၄၀၄၅၅

အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းအလိုက် အလုပ်လုပ်သူဦးရေ

ကန့်သတ်

ကန့်သတ် ၆၄

၄၇။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း လုပ်ငန်းအလိုက် အလုပ် လုပ်ကိုင်သူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	အစိုးရန် ထမ်း	ဝန်ဆောင်မှု	စိုက်ပျိုးရေး	မွေးမြူရေး	အရောင်း အဝယ်	စက်မှုလက်မှု	ရေလုပ်ငန်း	ကျွန်း	အခြား	စုစုပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၁၇၃၉	၈၂၀	၆၇၃၆၄	၄၃၉၈	၁၀၁၈၁	၇၇၇	၁၀၁	၁၀၀၇၅	၅၂၅၁၀	၁၄၇၉၆၅
၂	မိုင်းဖြတ်	၅၅၉	၂၁	၁၅၆၆၅	၂၈၀	၂၃၅	၅၆	-	၂၁၈၄	၁၂၀၀	၂၀၂၀၀
ခရိုင်ချုပ်		၂၂၉၈	၈၄၁	၈၃၀၂၉	၄၆၇၈	၁၀၄၁၆	၈၃၃	၁၀၁	၁၂၂၅၉	၅၃၇၁၀	၁၆၈၁၆၅

အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့် အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ

၄၈။ တာချီလိတ်ခရိုင်တွင်ရှိသောအလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့် အလုပ် လက်မဲ့နှုန်းမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	အလုပ် လုပ်နိုင် သူဦးရေ	လုပ်ငန်း ခွင်ရှိ လုပ်သား ဦးရေ	အလုပ် လက်မဲ့ ဦးရေ	အလုပ် လက်မဲ့ နှုန်း
၁	တာချီလိတ်	၉၅၄၅၅	၉၅၄၅၅	၃၁၂၀	၃.၃၀
၂	မိုင်းဖြတ်	၂၀၂၀၀	၁၇၀၀၀	၃၂၀၀	၁၅.၈၄
ခရိုင်ချုပ်		၁၁၅၆၅၅	၁၁၂၄၅၅	၆၃၂၀	၅.၄၆

ကန့်သတ် ၆၅

အခန်း(၇) လူမှုရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ပညာရေးကဏ္ဍ

၄၉။ တာချီလိတ်ခရိုင်တွင်ရှိသော လူမှုရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်

(က) အဆင့်မြင့်ပညာ

စဉ်	မြို့နယ်	တက္ကသိုလ်/ ကောလိပ်/ သိပ္ပံကျောင်း ပေါင်း	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/ သူ ဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-

(ခ) အခြေခံပညာ

(၁) အထကကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောင်း ပေါင်း	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/ သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	တာချီလိတ်	၆	၂၄၁	၈၁၁၇	၁:၃၃
၂	မိုင်းဖြတ်	၂	၅၀	၁၇၄၆	၁:၂၉
ခရိုင်ချုပ်		၈	၂၉၁	၉၈၆၃	၁:၃၃

ကန့်သတ်
၆၆

(၂) အထကခွဲကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောင်းပေါင်း	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/ သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	တာချီလိတ်	၆	၁၁၄	၄၄၀၈	၁:၃၅
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၆	၁၁၄	၄၄၀၈	၁:၃၅

(၃) အလကကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောင်းပေါင်း	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/ သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	တာချီလိတ်	၅	၃၁	၁၂၀၆	၁:၃၈
၂	မိုင်းဖြတ်	၁	၇	၂၅၈	၁:၃၇
ခရိုင်ချုပ်		၆	၃၈	၁၄၆၄	၁:၃၈

(၄) အလကခွဲကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောင်းပေါင်း	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/ သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	တာချီလိတ်	၆	၃၁	၁၂၀၃	၁:၃၈
၂	မိုင်းဖြတ်	၃	၁၄	၄၁၃	၁:၂၉
ခရိုင်ချုပ်			၉	၄၅	၁၆၁၆

ကန့်သတ်
၆၇

(၅) မူလွန်ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောင်းပေါင်း	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
၁	တာချီလိတ်	၁၄	၆၇	၂၂၇၂	၁:၃၃
၂	မိုင်းဖြတ်	၉	၃၀	၆၀၆	၁:၂၀
ခရိုင်ချုပ်		၉	၂၃	၉၇	၂၈၇၈

(၆) အမကကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောင်းအရေအတွက်	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
၁	တာချီလိတ်	၇၈	၂၁၄	၅၁၁၁	၁:၂၁
၂	မိုင်းဖြတ်	၂	၁၀၆	၁၉၆၁	၁:၁၈
ခရိုင်ချုပ်		၈၀	၃၂၀	၇၀၇၂	၁:၂၂

(ဂ) မူလတန်းကြိုကျောင်း

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောင်းပေါင်း	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဦးရေ	အချိုး
၁	တာချီလိတ်	၁၀	၁၀	၁၃၇	၁:၁၃
၂	မိုင်းဖြတ်	၁	၄၄	၈၄	၁:၂၂
ခရိုင်ချုပ်		၁၁	၅၄	၂၂၁	၁:၄

(ဃ) ဘုန်းတော်ကြီးသင် ပညာရေးကျောင်း

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်
၆၈

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောင်းပေါင်း	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဦးရေ	အချိုး
၁	တာချီလိတ်	၇	၆၁	၁၁၆၂	၁:၁၉
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၇	၆၁	၁၁၆၂	၁:၁၉

(င) ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများ ကျောင်းအပ်နှံမှု

စဉ်	မြို့နယ်	(၅)နှစ်ပြည့်ကလေး			ကျောင်းအပ်နှံမှု			ကျောင်းအပ်နှံမှု %
		ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	တာချီလိတ်	၁၃၆၉	၁၃၅၇	၂၇၂၆	၁၃၆၉	၁၃၅၇	၂၇၂၆	၁၀၀
၂	မိုင်းဖြတ်	၂၃၀	၃၀၀	၅၃၀	၂၈၉	၃၂၈	၆၁၇	၁၁၆.၄
ခရိုင်ချုပ်		၁၅၉၉	၁၆၅၇	၃၂၅၆	၁၆၅၈	၁၆၈၅	၃၃၄၃	၁၀၂.၆

(စ) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်မြင်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	စာရင်းရှိ	၂၀၂၀-၂၀၂၁ ခုနှစ်			စာရင်းရှိ	၂၀၂၁-၂၀၂၂ ခုနှစ်		
			ဖြေဆို	အောင်မြင်	ရာခိုင်နှုန်း		ဖြေဆို	အောင်မြင်	ရာခိုင်နှုန်း
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	၃၆၆	၃၂၂	၁၁၂	၃၄.၈
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	၂၂၆	၂၀၃	၂၆	၁၂.၈၀
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-	၅၉၂	၅၂၅	၁၃၈	၂၃.၃၁

ကန့်သတ်
၆၉

(ဆ) စာတတ်မြောက်မှုရာခိုင်နှုန်း

စ	မြို့နယ်	မြို့နယ် လူဦးရေ	(၁၅)နှစ် အထက် လူဦးရေ	စာတတ် မြောက် ဦးရေ	စာတတ် မြောက် မှုနှုန်း
၁	တာချီလိတ်	၁၄၇၉၆၅	၈၉၂၃၇	၆၉၅၁၁	၄၆.၉၈
၂	မိုင်းဖြတ်	၃၁၈၇၂	၂၀၉၉၅	၁၁၉၁၈	၃၇.၃၉
	ခရိုင်ချုပ်	၁၇၉၈၃၇	၁၁၀၂၃၂	၈၁၄၂၉	၄၅.၂၇

(ဇ) သင်ကြားမှု၊ သင်ယူမှု၊ အထောက်အကူပြု စာသင်ခန်းများ
ဖွင့်လှစ်နိုင်မှုအခြေအနေ

(၁) အထက ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	အထက်တန်းကျောင်း					
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLI တပ်ပြီး	2PLI တပ်ပြီး	1PLI တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၁၁	၅	-	-	၆	၁၁
၂	မိုင်းဖြတ်	၂	-	၁	၁	-	၂
	ခရိုင်ချုပ်	၁၃	၅	၁	၁	၆	၁၃

(၂) အလက ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	အလယ်တန်းကျောင်း
-----	----------------	-----------------

ကန့်သတ်
၇၀

		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်မြို့နယ်	၈	၄	-	-	၄	၈
၂	တာလေးမြို့	-	-	-	-	-	-
၃	ကျိုင်းလပ်မြို့	၁	-	-	-	၁	၁
၄	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်	၁	-	-	-	၁	၁
ခရိုင်ချုပ်		၁၀	၄	-	-	၆	၁၀

(၃) အမက ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	မူလတန်းကျောင်း					ပေါင်း
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	
၁	တာချီလိတ်	၇၇	၂၉	-	-	၂၃	၅၂
၂	မိုင်းဖြတ်	၈၁	-	-	၂	၃၈	၄၀
ခရိုင်ချုပ်		၁၅၈	၂၉	-	၂	၆၁	၉၂

(ဈ) စာကြည့်တိုက်များ ဖွင့်လှစ်နိုင်မှု

စ	မြို့နယ်	အုပ်	ပညာ	ပြန်	ဘုန်း	အ	ပေါင်း
---	----------	------	-----	------	-------	---	--------

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၇၁

ဥ		ချုပ် ရေး	ရေး	ဆက်	ကြီး ကျောင်း	ခြား	
၁	တာချီလိတ်	-	၅၇	၃၄	-	-	၉၁
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	၆	-	-	၆
ခရိုင်ချုပ်		-	၅၇	၄၀	-	-	၉၇

(ည) ပညာရေးအတွက် အစိုးရအသုံးစရိတ်

ကျပ်သိန်းပေါင်း

စဉ်	ခရိုင်/ မြို့နယ်	လျာထား ငွေ	ခွဲဝေ ချထားငွေ	သုံးစွဲ ငွေ	ပြန်အပ်ငွေ
၁	တာချီလိတ်ခရိုင်	-	၁၂၇.၉၃၆၃	၁၂၇.၉၃၆၃	
၂	တာချီလိတ်မြို့နယ်	၂၉၆၂၀	၂၉၆၂၀	၂၉၆၂၀	-
၃	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်	-	၁၅၆၁.၇၆	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၂၉၆၂၀	၃၁၃၀၉.၆၉၆	၂၉၇၄၇.၉၃၆	

ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ

၅၀။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍဆိုင်ရာ အချက်အလက် များမှာ တစ်ဖက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ဆေးရုံ များ

စဉ်	မြို့နယ်	ဆေးရုံ ပေါင်း	အစိုးရ	ပုဂ္ဂလိက	ကုတင်အရေ အတွက်
၁	တာချီလိတ်	၅	၄	၁	၁၇၈
၂	မိုင်းဖြတ်	၁	၁	-	၂၅
ခရိုင်ချုပ်		၆	၅	၁	၂၀၃

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၇၂

(ခ) ဆေးပေးခန်း၊ ကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဌာန/ဌာနခွဲများ

စဉ်	မြို့နယ်	ဆေးပေးခန်း			ကျေးလက် ကျန်းမာ ရေး ဌာန	ကျေးလက် ကျန်းမာရေး ဌာနခွဲ
		အစိုးရ	ပုဂ္ဂလိက	ပေါင်း		
၁	တာချီလိတ်	၁	-	၁	၈	၂၈
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၁	-	၁	၈	၂၈

(ဂ) ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	မြို့နယ်လူဦးရေ	ဆရာဝန်မှ ကျန်းမာရေး စောင့် ရှောက်မှုနှုန်း		သူနာပြုမှ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှုန်း		လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူးမှ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှုန်း	
			ဆရာ ဝန် ဦး ရေ	ဆရာဝန် နှင့်လူဦး ရေအချိုး	သူနာ ပြု ဦးရေ	သူနာ ပြုနှင့် လူဦး ရေ အချိုး	လ/ထ ကျန်း မာရေး မှူး	လ/ထ ကျန်းမာရေး မှူး နှင့် လူဦးရေ အချိုး
၁	တာချီလိတ်	၁၄၇၉၆၅	၁၄	၁:၁၀၅၆၈	၃၂	၁:၄၆၂၃	၄	၁:၃၆၉၉၁
၂	မိုင်းဖြတ်	၃၁၈၇၂	၁	၁:၃၁၈၇၂	၆	၁:၅၃၁၂	၁	၁:၃၁၈၇၂
ခရိုင်ချုပ်		၁၇၉၈၃၇	၁၅	၁:၁၁၉၈၉	၃၈	၁:၄၇၃၂	၅	၁:၃၅၉၆၇

(ဃ) ဒေသတွင်းအများဆုံးဖြစ်တတ်သောရောဂါများ

စဉ်	မြို့နယ်	ရောဂါအမျိုးအစား									
		ငှက်ဖျား		ဝမ်းလျှော		တီဘီ		ဝမ်းကိုက်		အသည်းရောင်	
		ဖြစ်	ဆဲ	ဖြစ်	ဆဲ	ဖြစ်	ဆဲ	ဖြစ်	ဆဲ	ဖြစ်	ဆဲ
၁	တာချီလိတ်	-	-	၆၁၆	-	၂၀၁	၃	၃၂	-	၁	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	၄၈	-	၃၀	၂	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	၆၆၄	-	၂၃၁	၅	၃၂	-	၁	-

(င) HIV/AIDS -ရောဂါ ဖြစ်ပွား/ သေဆုံးဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ်	၂၀၂၀-၂၀၂၁ ခုနှစ်	၂၀၂၁-၂၀၂၂ ခုနှစ်
-----	----------	------------------	------------------

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၇၃

		ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ
၁	တာချီလိတ်	၉၃	၁၀	၁၀၉	၂၃
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၉၃	၁၀	၁၀၉	၂၃

(စ) ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ညွှန်းကိန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	မိခင်ဦးရေ	ကလေးဦးရေ	လူ(၁၀၀၀)လျှင်			
				မွေးနှုန်း	မိခင်သေနှုန်း	မွေးကင်းစကလေးသေနှုန်း	ကိုယ်ဝန်ပျက်နှုန်း
၁	တာချီလိတ်	၂၆၆၄	၂၅၇၃	၃.၂	-	၁.၉	၂.၉
၂	မိုင်းဖြတ်	၆၂၃	၄၃၇	၁၃	-	၇	၃
ခရိုင်ချုပ်		၃၂၈၇	၃၀၁၀	၁၆.၂	-	၈.၉	၂.၉၅

(ဆ) ကျန်းမာရေးအတွက် အစိုးရအသုံးစရိတ်

ကျပ်သိန်းပေါင်း

စဉ်	ခရိုင်/မြို့နယ်	လျာထားငွေ	ခွဲဝေချထားငွေ	သုံးစွဲငွေ	ပြန်အပ်ငွေ
၁	တာချီလိတ်ခရိုင်	၁၀၉၆၇.၆၉	၁၀၉၆၇.၆၉	၁၀၉၆၇.၆၉	
၂	တာချီလိတ်မြို့နယ်	၂၅၅၃.၇၅	၂၅၅၃.၇၅	-	-
၃	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်	-	၁၄၅၂၆၆၀၃	၄၉၇.၄၄၃	-

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၇၄

ခရိုင်ချုပ်	၁၃၅၂၁.၄၄	၁၄၅၄၀၁၂၄.၄၄	၁၁၄၆၅.၁၃၃
-------------	----------	-------------	-----------

လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ

၅၁။ တာချီလိတ်ခရိုင်ရှိ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) INGO

စဉ်	မြို့နယ်	INGO အရေအတွက်	မှတ်ချက်
၁	တာချီလိတ်	၆	
၂	မိုင်းဖြတ်	-	
ခရိုင်ချုပ်		၆	

(ခ) NGO (ဦးရေ)

စဉ်	မြို့နယ်	အမျိုးသမီးရေးရာ	မိခင်/ကလေးအသင်း	စစ်မှုထမ်းဟောင်း	ကြက်ခြေနီ	မီးသတ်	စုစုပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၂၂၃၉၆	၃၁၄၉၀	၇၆၈	၁၀၀	၅၀၈	၅၅၂၆၂
၂	မိုင်းဖြတ်	၈၉၈၃	၁၀၂၉၁	၆၁	၁၃၄	၁၈၇	၁၉၆၅၆
ခရိုင်ချုပ်		၃၁၂၇၉	၄၁၇၈၁	၈၂၉	၂၃၄	၆၉၅	၇၄၉၁၈

(ဂ) အသင်းအဖွဲ့များ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့နယ်ခွဲ	အသင်းအဖွဲ့ပေါင်း	မှတ်ချက်
၁	တာချီလိတ်မြို့နယ်	၁၉	

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၇၅

၂	တာလေမြို့	၂	
၃	ကျိုင်းလပ်မြို့	-	
၄	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်	၆	
ခရိုင်ချုပ်		၂၇	

အားကစားနှင့် ဖျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ

၅၂။ တာချီလိတ်ခရိုင်ရှိ အားကစားနှင့် ဖျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ တစ်ဖက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	အားကစားကွင်း						ဖျော်ဖြေရေး		
		ဘောလုံး	ဘောလီဘော	ဘတ်စကက်	တင်းနစ်	ဂေါက်	အခြား	ရုပ်ရှင်ရုံ	ပန်းခြံ	အခြား
၁	တာချီလိတ်	၁	၁	၁	-	၁	၄	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	၂	-	-	-	၁	-	-	၁	-
	ခရိုင်ချုပ်	၃	၁	၁	-	၂	၄	-	၁	-

အခန်း(၈)

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်
၇၆

ဘာသာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာ အဆောက်အဦများနှင့် သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များ

၅၃။ တာချီလိတ်ခရိုင်ရှိ ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာ အဆောက်အဦများနှင့် သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) သာသနိကအဆောက်အဦများ

စဉ်	မြို့နယ်	ဘုရား	စေတီ	ပုထိုး	ဘုန်းကြီးကျောင်း	သီလရှင်ကျောင်း	မွေ့ရုံ
၁	တာချီလိတ်	၄	၁၉၉	-	၁၉၃	၁	၁၁
၂	မိုင်းဖြတ်	-	၂၃	၅၆	-	၃၇	
ခရိုင်ချုပ်		၄	၂၂၂	-	၂၄	၁	၄၈

(ခ) ရဟန်းသံဃာနှင့်သီလရှင်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ရဟန်း	သာမဏေ	သီလရှင်
၁	တာချီလိတ်	၈၄၅	၂၁၆၄	၁၁၃
၂	မိုင်းဖြတ်	၉၈	၄၁၄	-
ခရိုင်ချုပ်		၉၄၃	၂၅၇၈	၁၁၃

(ဂ) ထင်ရှားသည့် ဘုရား၊ စေတီပုထိုးများနှင့် ဘုန်းကြီးကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	ဘုရား	စေတီ	ပုထိုး	ဘုန်းကြီးကျောင်း
၁	တာချီလိတ်	၂	၆	-	၈

ကန့်သတ်

၇၇

၂	မိုင်းဖြတ်	-	၄	-	၃
ခရိုင်ချုပ်		၂	၁၀	-	၁၁

အခြားဘာသာရေးအဆောက်အဦများ

၅၄။ တာချီလိတ်ခရိုင်ရှိ အခြားဘာသာများနှင့် ဆိုင်သော အချက် အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	ခရစ်ယာန်		အစ္စလာမ်		ဟိန္ဒူ ဘုရား ကျောင်း		တရုတ်ဘုရား ကျောင်း	
		မြို့	ကျေးလက်	မြို့	ကျေးလက်	မြို့	ကျေးလက်	မြို့	ကျေးလက်
၁	တာချီလိတ်	၅၁	၂၀၉	၁	-	၁	-	၁	-
၂	မိုင်းဖြတ်	၉	၇၀	-	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၆၀	၂၇၉	၁	-	၁	-	၁	-

သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသော အဆောက်အဦနှင့် နေရာများ

၅၅။ တာချီလိတ်ခရိုင်ရှိသောသမိုင်းဝင်ထင်ရှားသောအဆောက် အဦနှင့် နေရာများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	သမိုင်းဝင် အဆောက်အဦပေါင်း	ယဉ်ကျေးမှု ဇုန်ပေါင်း
၁	တာချီလိတ်	၅	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၅	-

အခန်း(၉)

ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေ

၅၆။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် နိုင်မှု အခြေအနေမှာ တစ်ဖက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၇၈

(က) ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ကျေးလက်လမ်းဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများ

(ခ) မြို့- ကျေးလက်၊ ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	လမ်းအရေအတွက်	အရှည် (မိုင်-ဖာလုံ)	အမျိုးအစားနှင့်အရှည်(မိုင်)				
				ကတ္တရာ(မိုင်)	ကျောက်ချော(မိုင်)	မြေသား(မိုင်)	ဂံလမ်း(မိုင်)	ကွန်ကရစ်လမ်း(မိုင်)
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	၂	၄/၂	-	-	၄/၂	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၂	၄/၂	-	-	၄/၂	-	-

(၂) တံတားများ

စဉ်	မြို့နယ်	တံတားပေါင်း	ဆောက်လုပ်မှုပုံစံ		ကုန်ကျငွေကျပ်(သိန်း)
			အသစ်	ပြင်ထိန်း	
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	၁၂	၁၂	-	-
ခရိုင်ချုပ်		၁၂	၁၂	-	-

(၃) သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း

စ	မြို့နယ်	အမျိုးအစားနှင့်အတိုင်းအတာ
---	----------	---------------------------

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၇၉

ဦ		လျှို့ဝိတ်	ရေတွင်း	အဝီစိတွင်း	စိမ့်စိမ်းရေ	အုတ်ရေကန်	အကျိုးပြုအိမ်ခြေ
၁	တာချီလိတ်	၅	-	-	-	-	၂၁၈
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	၁၃/၆	၁	၁၈၇
ခရိုင်ချုပ်		၅	-	-	၁၃/၆	၁	၉၈၃

(၄) လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	ဆောင်ရွက်သည့်နည်းလမ်း						အကျိုးပြုအိမ်ခြေ
		မဟာဓါတ်အား	မီးစက်	နေရောင်ခြည်	လေ	ရေအား	ဇီဝ	
၁	တာချီလိတ်	-	-	၉၈၃	-	-	-	၉၈၃
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	၉၈၃	-	-	-	၉၈၃

(၅) မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	ကျေးရွာပေါင်း	အိမ်ခြေ	အိမ်ထောင်စု	ခွင့်ပြုငွေကျပ်(သိန်း)
၁	တာချီလိတ်	၂	၉၀	၄၃၆	၃၀
၂	မိုင်းဖြတ်	၃	၆၂	၅၉	၃၀၀
ခရိုင်ချုပ်		၅	၁၅၂	၄၉၅	၃၃၀

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၈၀

(၆) ကျေးလက်အိမ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	ကျေးရွာပေါင်း	ခွင့်ပြုအိမ်ခြေ	ပြီးစီးအိမ်ခြေ	ကုန်ကျငွေကျပ်(သိန်း)
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-

(၇) ကျေးလက်အိမ်သာလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	ကျေးရွာပေါင်း	ခွင့်ပြုလုံးရေ	ပြီးစီးလုံးရေ	ကုန်ကျငွေကျပ်(သိန်း)
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-
၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-
ခရိုင်ချုပ်		-	-	-	-

(ခ) အစိုးရပြည်သူ့ဆောင်ရွက်သည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	လုပ်ငန်းအမျိုးအစား					ကုန်ကျငွေကျပ်(သိန်း)	
		လမ်း	တံတား	ပညာရေး	ကျန်းမာရေး	သောက်သုံးရေ		အထွေထွေ
၁	တာချီလိတ်	-	-	-	-	-	-	-

ကန့်သတ်

၈၁

၂	မိုင်းဖြတ်	-	-	-	-	-	-	-
	ခရိုင်ချုပ်	-	-	-	-	-	-	-

ဆင်းရဲမှုနှုန်း

၅၇။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ဆင်းရဲမှုနှုန်းမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	မြို့နယ်လူဦးရေ	ဆင်းရဲသူဦးရေ	ဆင်းရဲမှုနှုန်း
၁	တာချီလိတ်	၁၄၇၉၆၅	၄၁၈၁၀	၂၀.၂၆
၂	မိုင်းဖြတ်	၃၁၈၇၂	၆၈၀၀	၂၁.၃၄
	ခရိုင်ချုပ်	၁၇၉၈၃၇	၄၈၆၁၀	၂၇.၀၃

မြို့ပြစီမံကိန်း (Town Plan) နှစ်(၃၀)အတွက် မြေအသုံးချမှု ဆိုင်ရာ လျာထားချက်

၅၈။ မြို့ပြစီမံကိန်း(Town Plan)နှစ်(၃၀)အတွက် မြေအသုံးချမှု ဆိုင်ရာ လျာထားမှုမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	လျာထား မြေဧကပေါင်း	လျာထားမည့် မြေကွက်ပေါင်း	မှတ်ချက်
၁	တာချီလိတ်	၃၃၃	၁၀၃၉၁	ဆေးခန်းရပ်ကွက်၊ ဟောင်လိတ်ကွင်းအမှတ် (၂၄၊၂၅၊၂၆)
		၂၂၁.၃၈၈	၁၉၉၀	လွယ်တော်ခမ်းအုပ်စု
၂	ကျိုင်းလပ်	၃၇.၅	၆၀၀	ကျာခမ်းကျောက်ကျေးရွာ အုပ်စု၊ နမ့်ငါးကျေးရွာ

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၈၂

၃	မိုင်းဖြတ်	၁၄၂	၅၄၈ (၆၀'x၈၀')	ကွင်းအမှတ်(၈)၊(၉) မိုင်းဖြတ်မိုင်းယောင်းလမ်း
ခရိုင်ချုပ်		၇၅၇.၈၈၈	၁၃၅၃၀	

အခန်း(၁၀)

အထွေထွေ

အခြားတင်ပြလိုသောအချက်များ

၅၉။ တင်ပြရန် မရှိပါ။

နိဂုံး

၆၀။ တာချီလိတ်ခရိုင်၏ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များကို ဌာနဆိုင်ရာများမှ ပေးပို့သော အချက်အလက်များ၊ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်စာစောင်များ၊ မှတ်တမ်းများအပေါ်တွင် အခြေခံလျက် အကျဉ်းချုံး ပြုစုထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များအား မှတ်တမ်းတင် စုစည်းတင်ပြခြင်းအားဖြင့် ခရိုင်တစ်ခုလုံး၏ အချက်အလက်နှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအခြေအနေများကို လေ့လာသိရှိနိုင်ပြီး ခရိုင်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများကို အထောက်အကူပြုမည်ဖြစ်ပါကြောင်း တင်ပြအပ်ပါသည်။

ကန့်သတ်

ကန့်သတ်

၈၃

ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး
ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန
တာချီလိတ်ခရိုင်

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၉) ရက်

ကန့်သတ်